Pieniamerikanpaimenkoirat ry

**Vuosikirja 2021**

Koonnut Sophie Lindström



SISÄLLYSLUETTELO

[Lukijalle](#_hxaryc9pou6g)

[Pieniamerikanpaimenkoiran rotumääritelmä](#_t177eyoqbpa2)

[​](#_6gqmvvmd1rro)

[Näyttelytulokset](#_e3ed14s1aayr)

[Näyttelytulosten lyhenteet selitettynä](#_d9ch1t66vnx8)

[Urokset](#_hk2hbtukk6hy)

[Nartut](#_5dtsw6dv3pnq)

[Harrastustulokset](#_wpd6vemfeam5)

[Agilitytulokset](#_i5qn7b8ns6tp)

[Koiratanssitulokset](#_gcu0gw7on97u)

[MH-luonnekuvaustulokset](#_4rov15864ed9)

[Paimennustulokset](#_etxfgkz4d5hl)

[Pelastuskoirakoetulokset (Suomen Pelastuskoiraliiton)](#_cjc293qq0x6i)

[Rally-tokotulokset](#_xlenii3oz06r)

[Toko-tulokset](#_w3wjul44yink)

# **1 Lukijalle**

Vuonna 2021 Pieniamerikanpaimenkoirat ry:n hallitus ja jalostustoimikunta tekivät päätöksen aloittaa kokoamaan pieniamerikanpaimenkoirien näyttely- ja harrastustuloksia vuosikirjoihin säilyttääkseen ne tulevaisuutta ajatellen. Rodun hyväksymisen jälkeen vuodesta 2018 alkaen näyttelykäyntejä ja harrastustuloksia Suomessa on kertynyt tasaisen kasvavaa tahtia. Osa tuloksista on jo sähköisenä, mutta valtaosa tulee edelleen yhdistykselle paperiversioina. Näistä tuloksista on nyt koottu takautuvasti vuosikirjoja vuodesta 2018 eteenpäin.

Alkuun minä, Sophie Lindström, olen koonnut vuosikirjoja talkootyönä yhdistykselle, sillä tuloksia on vielä melko vähän. Minulla on kokemusta Lappalaiskoirat ry:n vuosikirjojen kirjoittamisesta eli työ on ennestään tuttua. Tulevaisuudessa toivottavasti kaikki näyttelyarvostelut ja muut harrastustulokset tulevat sähköisenä Suomen Kennelliiton Koiranettiin, jolloin tarve vuosikirjojen kokoamiselle vähenee tai katoaa kokonaan.

Toivotan kaikille antoisaa lukemista, minun ja yhdistyksen puolesta!

* Sophie Lindström

# 

**2 Pieniamerikanpaimenkoiran rotumääritelmä**

Ryhmä 1: lammas- ja karjakoirat

FCI:n numero: 367

Hyväksytty: FCI 13.12.2019

Kennelliitto 16.4.2020

**PIENIAMERIKANPAIMENKOIRA (MINIATURE AMERICAN SHEPHERD)**

Alkuperämaa: USA Vastuumaa: Unkari

**KÄYTTÖTARKOITUS:** Maatilojen paimenkoira.

**FCI:N LUOKITUS:** Ryhmä 1 lammas- ja karjakoirat (paitsi sveitsinpaimenkoirat). Alaryhmä 1 lammaskoirat. Käyttökoetulosta ei vaadita.

**LYHYT HISTORIAOSUUS:** Rotu kehitettiin 1960-luvun loppupuolella Kaliforniassa pienikokoisista australianpaimenkoirista. Tavoitteena oli pieni koko, aktiivisuus ja älykkyys. Rotu rekisteröitiin ensimmäisen kerran v. 1980 nimellä Miniature Australian Shepherd. 1990- luvun alkuun mennessä sen suosio oli kasvanut koko maassa ja sitä esitettiin erilaisissa harvinaisten rotujen näyttelyissä. Rodun ensimmäinen rotujärjestö MASCUSA perustettiin 1990, rotu rekisteröitiin nykyisellä nimellään AKC:ssa toukokuussa 2011 ja MASCUSA on sen kattojärjestö USA:ssa.

Rotua on käytetty erityisesti pienten kotieläinten kuten lampaiden ja vuohien paimentamiseen, mutta sillä on luonnetta työskentelyyn myös kookkaampien eläinten kanssa. Pientä kokoa suosittiin, koska sen ansiosta koira soveltui hyvin myös lemmikiksi. Erityisen suosittuja nämä koirat olivat hevosnäyttelyihin matkustavien hevosharrastajien keskuudessa, koska ne olivat älykkyytensä, uskollisuutensa ja kokonsa ansiosta erinomaisia matkakumppaneita. Tällä tavoin ne saavuttivat suosiota koko Yhdysvaltojen alueella.

Tätä nykyä rotua tavataan yleisesti kaikkialla Yhdysvalloissa ja myöskin ulkomailla. Se on olemukseltaan ainutlaatuinen: huomiotaherättävä, monipuolinen pieni paimenkoira, joka on kotonaan yhtä lailla maatilalla kuin kaupungissakin.

**YLEISVAIKUTELMA:** Pienikokoinen, Yhdysvalloissa kehitetty paimenkoira, hieman korkeuttaan pitempi ja luustoltaan keskivahva suhteessa koiran kokoon. Liikkeet ovat sulavat, vaivattomat ja tasapainoiset. Rotu on erittäin ketterä, vahva ja sinnikäs ja kykenee työskentelemään hyvin vaihtelevissa maastoissa. Hyvin monipuolinen, energinen ja

valpasilmeinen koira, joka on erittäin älykäs ja miellyttämishaluinen. Se on sekä uskollinen kumppani että luotettava työkoira. Keskipitkä, kohtuullisen karhea, kaksinkertainen karvapeite on yksivärinen tai marmoroitu ja siinä voi olla valkoisia ja/tai punaruskeita (tan) merkkejä. Häntä on luonnontöpö tai alkuperämaassa yleensä typistetty.

**TÄRKEITÄ MITTASUHTEITA:** Rungon pituus mitattuna olkanivelen kärjestä pakaran kärkeen on hieman säkäkorkeutta suurempi. Vankkarakenteinen, luustoltaan keskivahva, luusto on kokoon nähden sopusuhtainen. Uroksilla ja nartuilla on selvä sukupuolileima, mutta kuitenkaan urokset eivät ole liian raskaita eivätkä nartut liian hentoluustoisia. Runko on syvä ja vankka mutta ei liian raskas.

**KÄYTTÄYTYMINEN / LUONNE:** Älykäs, ensi sijassa työkoira, jolla on vahva paimennus- ja vartiointivietti. Erinomainen kumppani, monipuolinen ja helposti koulutettava koira, joka suorittaa sille annetut tehtävät reippaasti ja innokkaasti. Vieraita kohtaan pidättyväinen mutta ei ujo. Kestävä ja sinnikäs työskentelijä, joka kykenee sopeuttamaan käytöksensä ja tarmonsa kulloinkin vaadittavan tehtävän mukaan. Perheeseensä voimakkaasti kiintyvä, suojeleva, hyväluonteinen ja uskollinen.

**PÄÄ:**

Kallo: Päälaki on litteä tai hieman pyöristyvä, niskakyhmy mahdollisesti hieman erottuva. Kallon pituus ja leveys ovat yhtä suuret.  
Otsapenger: Kohtuullisesti erottuva.  
Kirsu: Punaisilla ja punamarmoroiduilla (merleillä) koirilla kirsu on maksanväri- nen, mustilla ja sinimarmoroiduilla (merleillä) musta. Täydellinen kirsupigmentti on toivottavin, vähäinen kirsupigmentin puute on virhe.

Kuono: Kallon pituinen, keskipitkä ja kohtuullisen leveä, kapenee vähitellen kohti pyöristyvää kärkeä. Kuono ei saa vaikuttaa turpealta, kulmikkaalta, suipolta tai löysähuuliselta. Sivulta katsoen kuonon ja kallon ylälinjat ovat hieman eriävät, kallon ylälinja laskee kevyesti kirsua kohti.

Huulet: Tiiviit, väriltään koiran väriin sointuvat.  
Leuat / hampaat: Täydellinen hampaisto, leikkaava purenta. Tapaturman vuoksi katkenneet, puuttuvat tai värjäytyneet hampaat eivät ole virhe.  
Silmät: Mantelinmuotoiset, hieman vinoasentoiset, eivät ulkonevat eivätkä syvälle painuneet, kooltaan suhteessa pään kokoon. Koiran väristä riippumatta toinen tai molemmat silmät voivat olla ruskeat, siniset, pähkinänruskeat, meripihkanväriset tai mikä tahansa näiden yhdistelmä, ja silmissä voi myös olla laikkuja ja marmorointia. Silmäluomet ovat täysin pigmentoituneet, punaisilla ja punamarmoroiduilla (merleillä) koirilla maksanväriset, mustilla ja sinimarmoroiduilla (merleillä) koirilla mustat. Ilme on valpas, tarkkaavainen ja älykäs, saattaa olla vieraita kohtaan varautunut.  
Korvat: Keskikokoiset, kolmionmuotoiset ja korkealle kiinnittyneet. Koiran ollessa tarkkaavainen ne taittuvat kärjistään eteenpäin tai asettuvat sivulle ruusukorviksi.

**KAULA:** Vahva kuiva, keskipitkä ja niskasta hieman kaartuva, sopusuhtainen ja sulavasti lapoihin kiinnittyvä.

**RUNKO:** Vahva ja lihaksikas.  
Ylälinja: Sekä koiran seistessä että liikkuessa selkälinja on vakaa ja tasainen säästä lantioon. Säkä: Lapaluut ovat pitkät, viistot ja litteät, kärjestään melko lähekkäin.  
Selkä: Sekä koiran seistessä että liikkuessa selkä on vakaa ja tasainen säästä lantioon. Lanne: Vahva ja ylhäältä katsottuna leveä.  
Lantio: Kohtuullisen viisto.  
Rintakehä: Täyteläinen ja syvä, ulottuu kyynärpäihin. Kylkiluut ovat hyvin kaareutuneet. Alalinja ja vatsa: Alalinja on kohtuullisesti kohoava.

**HÄNTÄ**: Luonnontöpö on toivotuin. Maissa missä typistys on sallittua, typistetty häntä on suora ja pituudeltaan enintään 7,5 cm. Typistämätön häntä riippuu hieman kaartuvana koiran ollessa rauhallinen, koiran innostuessa tai liikkuessa se voi kohota ja kaartua voimakkaammin. (Huom. Suomessa typistyskielto.)

**RAAJAT:**

ETURAAJAT:  
Yleisvaikutelma: Etuosa on vahva ja takaosaan nähden sopusuhtainen. Eturaajat ovat suorat, vahvat ja maahan nähden kohtisuorassa. Eturaajojen luut ovat soikeat mieluummin kuin pyöreät.  
Lavat: Lapaluut ovat pitkät, litteät ja viistot, sään kohdalla suhteellisen lähellä toisiaan. Olkavarret: Lapojen pituiset, olkavarren ja lapaluun välinen kulma on noin 90°.  
Kyynärpäät: Kyynärpään etäisyys maasta on puolet säkäkorkeudesta. Sivulta katsottuna ne asettuvat suoraan sään alle. Kyynärpäät ovat tiiviisti rungonmyötäiset, eivät löysät. Kyynärvarret: Suorat ja vahvat. Luut ovat poikkileikkaukseltaan ennemmin soikeat kuin pyöreät.  
Välikämmenet: Lyhyet, paksut ja vahvat mutta kuitenkin joustavat, sivulta katsottuna hieman viistot.  
Etukäpälät: Soikeat ja tiiviit, varpaat tiiviit ja hyvin kaartuvat. Paksut, joustavat päkiät, lyhyet ja vahvat kynnet. Kynnet voivat olla minkä tahansa väriset. Kannukset tulee poistaa (maissa, joissa se on sallittua).

TAKARAAJAT:  
Yleisvaikutelma: Takaosa on suunnilleen yhtä leveä kuin etuosa lapojen kohdalta. Lantion ja reisiluun välinen kulma on sama kuin lapaluun ja olkavarren välinen kulma eli noin 90°. Reidet: Lihaksikkaat mutta eivät liioitellusti.  
Polvet: Selvä polvikulmaus.

Kintereet: Lyhyet ja kohtuullisesti kulmautuneet.  
Välijalat: Lyhyet ja takaa katsottuna yhdensuuntaiset, sivusta katsottuna pystysuorat. Takakäpälät: Soikeat ja tiiviit, varpaat tiiviit ja hyvin kaartuvat. Paksut, joustavat päkiät, lyhyet ja vahvat kynnet. Kynnet voivat olla minkä tahansa väriset. Kannukset tulee poistaa (maissa, joissa se on sallittua).

**LIIKKEET:** Sulavat, vapaat, vaivattomat ja ketterät, tasapainoiset ja maatavoittavat. Etu- ja takaraajat liikkuvat suoraan ja rungon keskiviivaan nähden yhdensuuntaisesti, vauhdin lisääntyessä askellus lähestyy rungon keskilinjaa selän pysyessä vakaana ja tasaisena. Ravissa koiran pää on luonnollisessa asennossa, kaula ojentuneena eteenpäin ja pää suunnilleen ylälinjan tasolla tai hieman korkeammalla. Koiran tulee olla ketterä ja pystyä vaihtamaan suuntaa tai askellajia hyvin nopeasti.

**NAHKA:** Kohtuullisen paksu ja tiivis.

**KARVAPEITE:**

Karva: Karvapeite on kohtuullinen, karva laadultaan keskikarheaa, suoraa tai laineikasta, säänkestävää ja keskipitkää. Pohjavillan määrä vaihtelee koiran elinympäristön mukaan. Päässä ja raajojen etupuolella karva on lyhyttä ja pehmeää, eturaajojen takaosassa ja reisien takana on kohtuulliset hapsut. Kaulassa on kohtuullinen kauluri, joka on uroksilla voimakkaammin kehittynyt kuin nartuilla. Koira esitetään muutoin luonnollisessa turkissa, mutta karvaa voi trimmata korvista, käpälistä, välijaloista, välikämmenistä ja hännästä. Viiksikarvoja ei tulisi trimmata.

Väri: Väri voi vaihdella suuresti ja kaikki hyväksytyt värit ovat samanarvoisia. Hyväksytyt värit ovat musta, sinimarmoroitu (merle), punainen, maksanvärinen ja puna- tai maksamarmoroitu (merle). Marmoroidun (merle) koiran karvapeitteen värissä voi olla määrältään ja kooltaan erilaisia laikkuja tai pilkkuja.

Pohjavilla voi olla väriltään hieman peitinkarvaa vaaleampaa. Epäsymmetrinen laikutus ei ole virhe.

Punaruskeat merkit (tan-merkit) eivät ole pakolliset, mutta niitä voi olla seuraavissa paikoissa: silmien ympärillä, käpälissä ja raajoissa, rinnassa, kuonossa, kaulan alapuolella, naamassa, korvan alapuolella, rungon alapuolella, hännän alapuolella ja housuissa. Tan- merkit voivat vaihdella sävyltään vaaleasta kerma-beigestä tummaan ruosteenpunaiseen, ja koiran päässä, raajoissa, käpälissä ja housukarvoissa ne voivat sekoittua pohjaväriin tai marmorointiin.

Valkoiset merkit eivät ole pakollisia, mutta ne eivät myöskään saa olla liian vallitsevia. Valkoisessa värissä voi olla pilkkuja. Päässä valkoinen väri ei saa olla vallitseva ja silmien ympäristön tulee aina olla täysin värittynyt ja pigmentoitunut. Täysin värittyneet korvat ovat

toivotut. Punaisilla, maksanvärisillä ja punamerleillä on maksanvärinen pigmentti silmäluomien reunoissa. Mustilla ja sinimerleillä on musta pigmentti silmäluomien reunoissa. Valkoisia merkkejä voi esiintyä kuonossa, poskissa, päälaella, laukkina päässä, kaulalla osittaisena tai täydellisenä kaulurina, rinnassa, vatsassa, eturaajoissa, takaraajoissa kintereeseen asti, ja valkoinen voi ulottua ohuena juovana polveen. Rungon alapuolella voi sivusta katsoen näkyä hieman valkoista, joka ei saa nousta yli 2,5 cm kyynärpään yläpuolelle. Valkoisen kaulurin raja ihossa ei saa mennä säkää pitemmälle. Typistämättömän hännän kärjessä voi olla valkoista.

**KOKO JA PAINO:**

Säkäkorkeus: Urokset 35,5–46 cm Nartut 33–43,5 cm. Paino: Sopiva paino riippuu koiran koosta, sukupuolesta ja vahvuudesta.

**VIRHEET:** Kaikki poikkeamat edellä mainituista kohdista luetaan virheiksi suhteutettuna virheen vakavuuteen ja sen vaikutukseen koiran terveyteen ja hyvinvointiin sekä kykyyn toimia perinteisessä käyttötarkoituksessa.

**VAKAVAT VIRHEET:**

* ●  Epätyypillinen karvapeite
* ●  Pystyt tai täysin riippuvat korvat
* ●  25–50 % pigmentinpuute kirsussa
* ●  Korvassa valkoista yli 25 %

**HYLKÄÄVÄT VIRHEET:**

* ●  Vihaisuus tai liiallinen arkuus
* ●  Selvästi epänormaali rakenne tai käyttäytyminen
* ●  Muu kuin rotumääritelmässä määritelty koko (vähintään 6 kk iässä)
* ●  Yli 50 % pigmentinpuute kirsussa
* ●  Ylä- tai alapurenta
* ●  Muut kuin rotumääritelmässä määritellyt värit
* ●  Valkoiset laikut rungossa (mikä tahansa selvästi erottuva, yksittäinen valkoinen

täplä tai laikku sään ja hännän välillä, selässä tai kyljissä kyynärpäistä taaksepäin)

**HUOM.** Uroksilla tulee olla kaksi normaalisti kehittynyttä kivestä täysin laskeutuneina kivespussiin. Jalostukseen tulee käyttää vain toiminnallisesti ja kliinisesti terveitä, rakenteeltaan rodunomaisia koiria.

# **3 Näyttelytulokset**

Koirien nimet ovat aakkosjärjestyksessä, ensin luettelossa on kaikki urokset, sitten nartut. Koiran tiedot on kirjoitettu muodossa koiran nimi, rekisterinumero ja syntymäaika. Näyttelyiden tiedot on kirjoitettu muodossa näyttelyn paikka ja nimi, ajankohta, tuomari, tulos ja arvostelu.

## **Näyttelytulosten lyhenteet selitettynä**

**Näyttelytyypit:**

KV=kansainvälinen näyttely kaikille roduille

NORD=pohjoismainen näyttely, mahdollisuus saada NORD-SERT ja Pohjoismaiden muotovalion arvo

KR= kaikkien rotujen näyttely, kansallinen

RN= ryhmänäyttely, pieni näyttelymuoto tietyille koiraryhmille

ER, erikoisnäyttely= yhdelle tai useammalle rodulle tarkoitettu erikoisnäyttely

PN, epävirallinen pentunäyttely= näyttely ainoastaan pennuille

**Arvosteluluokat:**

PPEK= pikkupentuluokka, pentu on 5-7 kk

PEK= pentuluokka, 7-9 kuukautta vanhalle

JUN= junioriluokka, koira on 9-18 kk

NUO= nuorten luokka, koira on 15-24 kk

AVO= avoin luokka, koiran pitää olla vähintään 15 kk vanha

VAL= valioluokka koirille jotka ovat jo muotovalioita

VET= luokka veteraani-ikäisille (yli 8 vuotta täyttäneille) koirille

**Laatuarvostelu:**

EVA= ruskea väri, ei voida arvostella (koira esimerkiksi liikkuu epäselvästi)

HYL= harmaa väri, hylkäävä tulos (koira on esimerkiksi aggressiivinen tai ei vastaa rotumääritelmää)

T= vihreä väri, tyydyttävä

H= keltainen väri, hyvä

EH= sininen väri, erittäin hyvä

ERI= punainen väri, erinomainen

SA= vaaleanpunainen, sertifikaatin arvoinen, voidaan antaa erinomaisen saaneille koirille

KP= lilanvärinen kunniapalkinto, jaetaan muun muassa pennuille

SERT= sinivalkoinen ruusuke, jaetaan parhaalle sille oikeutetulle koiralle joka ei vielä ole Suomen muotovalio

VARA-SERT= vaaleansininen ruusuke, toiseksi parhaalle koiralle jolla ei ole Suomen muotovalioon oikeuttavat tulokset

NORD-SERT= musta-kullanvärinen ruusuke, jaetaan parhaalle sille oikeutetulle koiralle joka ei ole vielä Pohjoismaiden muotovalio

VARA-NORD-SERT= valko-hopeanvärinen ruusuke, toiseksi parhaalle koiralle jolla ei ole Pohjoismaiden muotovalioon oikeuttavat tulokset

PN= paras narttu, numero perässä kertoo sijoituksen

PU= paras uros, numero perässä kertoo sijoituksen

VSP= vastakkaisen sukupuolen paras

ROP= rotunsa paras

FI MVA= punavihreä ruusuke, Suomen Muotovalio

## **Urokset**

**ABERDEEN RODEO DRIVE** ER42141/21 synt. 25.4.2020

ALAVUS KR MILJOONAKOIRA 12.6.2021, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 13 kk. Erinomaisen tyyppinen hyväluustoinen uros, jolla hyvä pää ja kaunis kaula. Hyväasentoiset korvat. Hieman niukka eturinta ja rinnan syvyys. Tasapainoisesti kulmautunut. Liikkeessä erittäin korkealla kannettu häntä. Liikkuu sujuvasti joka suunnasta katsottuna. Käsiteltävissä

TUUSNIEMI RN 3.7.2021, tuomari Leni Finne

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Oikeat mittasuhteet, sopiva luusto, oikealinjainen pää, hyvät silmät ja korvat, oikea ylälinja, ikään sopiva eturinta, oikeanmallinen rintakehä, tasapainoiset kulmaukset, hyvät käpälät, oikea askelpituus, hieman löysät kyynärpäät. Käsiteltävissä

RANTASALMI KR 3.7.2021, tuomari Kari Järvinen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Hieman matalaraajainen uros, jolla hyvä pää. Hyvä ylälinja. Tulisi olla paremmin kulmautunut edestä ja takaa. Riittävä luusto ja hyvä runko. Hyvä turkki. Liikkuu tasaisesti, edestä ja takaa. Käsiteltävissä

RUOKOLAHTI RN 10.7.2021, tuomari Annukka Paloheimo-Segersven

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: 15 kk. Sopusuhtainen. Aavistuksen pitkähkö. Lupaava pää, hyvä purenta. Hieman raskaat korvat. Sopiva luusto. Riittävät takakulmaukset. Ikään nähden hyvä liikerata.

LAUKAA KR 10.7.2021, tuomari Harry Tast

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: 14 kuukautta. Keskikokoa suurempi. Tyylikäs ja tasapainoinen ylälinja. Sopiva luuston vahvuus. Komeailmeinen nuoren uroksen pää. Korrekti etuosa. Pitkä rintakehä. Hyvin kulmautunut takaa. Kevyet liikkeet, edessä leveät. Käyttäytyy hienosti.

Käsiteltävissä

LUUMÄKI RN 31.7.2021, tuomarina Paavo Mattila

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erittäin hyvin rakentunut nuori uros. Kaunis pää ja ilme. Erinomainen kaula, samoin runko, ylälinja ja raajat. Erinomainen karva. Liikkuu hyvin. Seistessä erinomaiset ääriviivat. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

NÄRPIÖ RN 14.8.2021, tuomarina Kati Taipale

NUO ERI NUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen nuori. Vahva, oikean mallinen ja ilmeinen pää. Hyvin asettuneet korvat. Kauniit silmät. Hyvin kehittynyt eturinta. Oikea rintakehän malli, syvyys ja pituus. Tyypillisesti kulmautunut. Liikkuu takaa hyvin, leveästi edestä. Sivuliike voisi ulottua paremmin. Häntä nousee turhan paljon liikkeessä. Kinnerkulma voisi olla selvempi. Vielä pehmeä karva. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK1 PU2 SA SERT Koko: 46 cm

Arvostelu: Erittäin lupaava juniori. Ikäisekseen erinomaisen kehittynyt. Miellyttävä tasapaino. Erittäin lupaava pää. Kaunis ilme. Hieman raskaat korvat. Erinomaiset leuat. Upea kaula ja ylälinja. Lupaava eturinta ja runko. Oikea lantio. Oikea luusto, ok käpälät. Hyvät kintereet. Erinomainen sivuliike, vielä hieman löysä edestä. Paljon onnea tulevaisuuteen. ROP-juniori.

MYNÄMÄKI RN 8.8.2021, tuomari Maija Mäkinen

NUO ERI NUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: 14 kk. Hyvät mittasuhteet ja ylälinja. Hyvä pää, silmät, purenta, kaula, runko. Hieman raskaat korvat, tasapainoiset kulmaukset. Hyvä karva, hyvä luusto ja käpälät, lantio ja häntä. Liikkuu tasapainoisesti sivusta varsin hyvin mennen tullen. Liikkeessä hyvä hännän kanto. Käsiteltävissä

MYNÄMÄKI KR 15.8.2021, tuomari Helen Tonkson

JUN ERI JUK1 SA PU1 SERT ROP

Arvostelu: 14 months. Corret type & size. Lovely head. Good expression. Strong bones. Correct front & feet. Good ribcage. Good topline & rear angulations. Well carried tail. Good coat, temperament & condition. Käsiteltävissä

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

NUO ERI NUK1 PU4 SA

Arvostelu: Correct body proportions. Good substance and coat. Pleasing head. Excellent temperament. Good side gait. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

NUO EH NUK4

Arvostelu: Good pigment, proper outline, smooth neck into shoulders, would like more oval bone, good coming-going, would like more reach. Käsiteltävissä

**ALTA SINGIN' THE MOON LIGHT BLUES**HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

AVO ERI AVK1 PU2 SA VARA SERT NORD VARA SERT

Arvostelu: Correct body proportions. Good coat and substance. Excellent temperament. Nice easy side-gait, could work all day. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

AVO ERI AVK1 PU2 SA VARA SERT

Arvostelu: Proper shape, natural bobtail, good pigment, double-coat, good shoulder layback, would like tighter elbows. Käsiteltävissä **AMILOVE'S IVORY IVAR**LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO ERI AVK1 Koko: 40 cm

Arvostelu: Erinomainen koko, oikea tyyppi. Oikeat mittasuhteet. Kaunis pään malli. Oikea ilme. Hienot korvat. Hyvät leuat. Erinomainen kaula, joka kiinnittyy kauniisti runkoon. Toivoisin paremmin kulmautuneen lavan. Hieman lyhyt olkavarsi. Erinomainen ylälinja. Hyvä lantio. Kaunis takaosa. Erinomainen luusto. Kauniit tassut. Kaunis kesäturkki. Riittävän tehokas sivuliike. Kauniisti esitetty.

**AMILOVE'S MAKE THE MATCH**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO H Koko: 38 cm

Arvostelu: Turhan neliömäinen. Erinomainen koko. Hieman narttumainen pää. Turhan jyrkkä otsapenger. Varsin hyvät korvat. Turhan pyöreät silmät. Riittävä kaulan pituus. Toivoisin paremmin kulmautuneen lavan. Hyvä eturinta, tiivis runko. Turhan luisu lantio. Riittävät takakulmaukset. Hyvä raajaluusto ja tassut. Riittävän tehokas sivuliike. Hyvin viehättävä käytös. Kauniisti esitetty.

**ANANA’S MOSTLY I’M A MESS** ER29544/20 synt. 16.4.2020

RANTASALMI KR 3.7.2021, tuomari Kari Järvinen

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Hieman kevytrunkoinen uros, jolla hyvä kaula- ja selkälinja. Hyväilmeinen pää. Riittävän kulmautuneet raajat. Hyvä turkinlaatu. Iän kanssa saa vahvistua vielä. Liikkuu erittäin hyvin. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

NUO EH NUK4 Koko: 45,5 cm

Arvostelu: Hienosti liikkuva vielä hieman ilmava kokonaisuus. Koon ylärajoilla. Hieman ujostellen esiintyvä, mutta käsiteltävissä. Mallikas pää. Ok ilme. Eriparikorvat. Hyvät leuat. Pitkä kaula. Vielä hieman kapea. Hieman luisu lanne. Hyvä raajaluusto. Erinomaiset käpälät. Tänään hieman hoikassa kunnossa. Kaunis sivuliike. Kesäkarvassa. Hyvin esitetty.

**BLACK WIZARD'S UNBELIEVABLE DANCER**TUUSULA RN 5.9.2021, tuomari Petru Muntean

JUN EH

Arvostelu: 13 month old male, in type good size, head has good proportions and expression, good top line and angulations, tail carried over the top line and pit too much hair, good coat and pigmention

**BLUE MAGIC GORZOWSKA PANORAMA**

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN EH JUK3

Arvostelu: Correct proportions. Movement good. Needs better tailcarriage and finish of underjaw. Good temperament. Käsiteltävissä

**BLUESTIMES CALICO JACK** ER15404/19 synt. 4.9.2016

PORI KV 31.7.2021, tuomari Mari Lackman

AVO ERI AVK1 PU1 SA VSP SERT

Arvostelu: 5v, erinomaisen tyyppinen, upeasti liikkuva, hieman kevyt kuono-osa, muuten hyvä pää. Hyvä runko, tasapainoiset kulmaukset, hyvä hännän kiinnitys. Rauhallinen luonne, turkin laatu ja väritys ok.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO ERI AVK2 Koko: 38 cm

Arvostelu: Erinomainen koko. Hyvä malli. Voisi olla tarmokkaampi tänään. Varsin hyvä pää. Turhan kevyt kuono. Oikea ilme. Hyvät korvat. Erinomainen kaula. Hyvä tiivis runko. Oikea lantio. Hieno matala kinner. Erinomainen luusto ja tassut. Tänään hieman kuiva karva. Erinomainen liike, voi kunpa hän olisi iloisempi.

KIHNIÖ RN 11.9.2021, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

AVO EH AVK1

Arvostelu: 5v erittäin hyvän tyyppinen uros, joka on melko pieni. Kokoon sopiva luusto. Hyvät pään mittasuhteet. Riittävä kaulan pituus. Hieman matala-asentoiset korvat. Hyvät rungon mittasuhteet. Hyvä eturinta ja rinnan syvyys. Liikkuu rodunomaisella askeleella joka suunnasta katsottuna. Hyväasentoinen häntä, vaihtumassa oleva karvapeite. Toivoisin enemmän itsevarmuutta ja ryhtiä.

KEURUU RN 2.10.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

AVO EH AVK1

Arvostelu: Riittävän maskuliininen, neliömäiset rungon mittasuhteet. Hyvä kallo-osa. Kuono-osa saisi olla pidempi ja täyteläisempi silmien alta. Lyhyehkö kaula. Kokoon sopiva runko. Toivoisin viistomman olkavarren. Runsas oikeanlaatuinen karvapeite. Saisi olla reippaampi kehätilanteessa. Liikkuu hyvin sivulta. Toivoisin kokonaisuudessaan yleisvaikutelmaan maskuliinisuutta. Käsiteltävissä

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

AVO H

Arvostelu: Body proportions are a little low on body. Not masculine enough in bone. Good temperament. Adequate side gait. Also lacks neck. Käsiteltävissä

**CARA LIOM ANLON** ER33438/19 synt. 27.4.2019

KALAJOKI RN 23.7.2021, tuomari Elina Haapaniemi

AVO ERI AVK1

Arvostelu: 2 vuotias punamerle, joka on nyt hieman kesän haalistama. Kooltaan mitoissa. Hyvin kaunispäinen uros. Purenta ok. Hyvä luusto, sopiva runko. Hyvin kulmautunut taka-osa. Tarvitsee nyt uuden turkin & paremman värin. Tarvitsee harjoitusta.

Käsiteltävissä

KALAJOKI KV 24.7.2021, tuomari Kati Taipale

AVO ERI AVK1 PU2 SA VARA-SERT

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen uros jolla oikeat mittasuhteet ja raajaluuston vahvuus. Hieno pää, jossa oikeat mittasuhteet ja ilme. Kauniit silmät. Hyvin asettuneet korvat. Vahva eturinta. Oikea rintakehän syvyys ja pituus. Niukasti kulmautunut edestä, paremmin takaa. Liikkuu varsin kapeasti takaa, hyvin edestä. Sivuliike voisi ulottua hieman paremmin. Häntä nousee liikkeessä ajoittain liikaakin. Oikea karvapeitteen laatu, joskaan ei parhaassa kunnossa tänään. Peitsaa mielellään. Käsiteltävissä

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

AVO ERI AVK1 PU3 SA VARA-SERT

Arvostelu: Hyvärakenteinen tasapainoinen uros. Hyvä pää. Täyteläinen kuono. Erinomainen raajojen luusto. Hyvä eturinta. Kiinteä, suora selkä. Hyvät raajojen kulmaukset. Hieman kapeat takaliikkeet. Karva on vuodenajasta johtuen hieman kuivaa. Esiintyy iloisesti. Tahtoo pomppia ja laukata mutta kun pääsee raviin askelpituus on hyvä. Käsiteltävissä

RIIHIMÄKI NORD 28.8.2021, tuomari Marianne Holm Larnemaa

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Urosmainen, 2-vuotias, toivoisin hieman voimakkaamman raajaluuston. Hyvä pään muoto. Erinom. kallo, hyvät korvat, hyvät silmät. Hyvä kaula ja rintakehä, lanneosa voisi olla hieman tiiviimpi. Hyvin kulmautuneet raajat. Liikkuu vaivatta. Hyvä karvan laatu. Häntä voisi olla hillitympi liikkeessä. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO ERI AVK3 Koko: 43,5 cm

Arvostelu: Erinomaiset mittasuhteet. Hyvä malli. Hyvä uroksen pää. Kaunis ilme. Hienot korvat, oikea ilme. Hyvä vahvuus leuassa. Erinomainen kaula. Täyteläinen eturinta. Erinomainen kaula, joka kiinnittyy kauniisti runkoon. Jäntevä ylälinja. Oikea lantio. Lihaksikas reisi. Hyvä luusto. Ok tassut. Hyvä tehokkuus sivuliikkeessä. Erittäin miellyttävä käytös. Kauniisti esitetty.

PORVOO KR 11.9.2021, tuomari Ligita Zake

AVO ERI AVK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Correct type and proportions. Correct type of head. Correct expression. Could have straighter topline. Well developed body. Well angulated. Moves ok. Correct coat, color and temperament.

HYVINKÄÄ KR 19.9.2021, tuomari Marianne Holm-Larnemaa

AVO ERI AVK1 PU1 SA ROP SERT FI MVA

Arvostelu: Urosmainen, vanttera. Hyvä luusto. Vahva pää, jossa hyvät linjat ja profiili. Eläväiset taittokorvat. Kauniit silmät. Hyvin kehittynyt eturinta ja rintakehä. Varsin hyvin kulmautunut edestä, liikkuu vaivatta yhdensuuntaisin, sujuvin liikkein. Hyvä karvanlaatu.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

VAL EVA

Arvostelu: Good proportions. Excellent temperament. Cannot evaluate movement, problem with right rear leg. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

VAL EH VAK2

Arvostelu: Proper pigment for colour, scissor bite. Proper ear placement, good length of neck, slightly longer than tall, moves weak going away, prefer stronger movement .

Käsiteltävissä

**CARA LIOM ARDAL** ER33441/19 synt. 27.4.2019

LUUMÄKI RN 31.7.2021, tuomarina Paavo Mattila

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Hyvin rakentunut pentumaisesti esiintyvä uros. Hyvä pää, hieman pyöreähkö kallo-osa. Hyvä runko. Erittäin hyvät raajat. Hyvä selkälinja. Hyvälaatuinen karvapeite. Liikkuu hyvin kun malttaa. Voisi esiintyä tasapainoisemmin. Käsiteltävissä

SAVITAIPALE RN 7.8.2021, tuomari Paula Rekiranta

AVO EH AVK1

Arvostelu: Erittäin hyvän tyyppinen, vankkarunkoinen uros joka esiintyy hieman hermostuneesti, oikea pään malli, hyvä ilme ja korvat, etuasentoiset lavat, suora olkavarsi, hyvä rintakehä, hieman kapea reisi ja lyhyt lantio, karva ei ole parhaimmillaan tänään, liikkeessä etuaskel jää kovin lyhyeksi, selän päälle kaartuva häntä häiritsee sivukuvaa.

Käsiteltävissä

**CODY OF BLANCHE STAR** ER45070/21 synt. 6.1.2021

RUOVESI RN 5.9.2021, tuomari Olli Kokkonen

PEK Ei tulosta

Arvostelu: Oikean tyyppinen, keskikokoinen nuori urospentu. Oikeat mittasuhteet ja oikean vahvuinen luusto. Tasapainoiset kulmaukset. Oikeailmeinen pää, hyvät korvat, vaaleat silmät. Oikea turkin laatu. Liikkuu rodunomaisesti. Valitettavasti koiralla on alapurenta.

KIHNIÖ RN 11.9.2021, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

PEK1

Arvostelu: 8 kk. urospentu, erinomaista tyyppiä. Hyvä pää, vielä kevyt kuono. Kauniit silmät ja ilme. Hyvin sijoittuneet korvat. Hyvät rungon mittasuhteet. Ikäisekseen hyvä eturinta ja rinnan syvyys. Tasapainoiset kulmaukset. Liikkuu kevyesti, kantaen häntänsä turhan korkealla. Hyvä väri, hyvä karva. Tarvitsee paljon kehäkokemusta.

**DALOROGARDENS HOWLIT** ER12654/18 synt. 10.3.2017

HELSINKI RN 21.8.2021, tuomari Tarja Löfman

AVO HYL

Arvostelu: 4-vuotias uros, jolle toivoisin selvemmän sukupuolileiman. Hyvät rungon mittasuhteet ja luusto. Oikeanmallinen pää. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä ylälinja. Kaula voisi olla pidempi. Valitettavasti alapurenta. Karvapeite voisi olla karkeampaa. Purennan takia päivän palkinto on hylätty. Käsiteltävissä

**DALOROGÅRDEN TINY BULLET** ER18222/20 synt. 12.12.2019

LAHTI RN 26.9.2021, tuomari Olli Kokkonen

AVO ERI AVK1 SA PU1 SERT ROP

Arvostelu: 1v 8kk. Oikeantyyppinen, keskikokoinen, hyvin rakentunut nuori uros, jolla oikea rungon pituus ja raajakorkeus. Tasapainoiset kulmaukset, sopiva luuston vahvuus. Hyvä ylälinja, oikeailmeinen pää. Hyvät korvat, keskiruskeat silmät. Leikkaava purenta. Oikea kallo ja kuonon pituus. Oikea karvalaatu, liikkuu hyvin. Käyttäytyy rauhallisesti.

**DEMICLE'S DON'T WANT TO STOP AT ALL** ER39386/21 synt. 5.6.2021

YPÄJÄ PN 20.11.2021, tuomari Pirjo Aaltonen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: Hyväluustoinen, rungoltaan hyvin kehittynyt urospentu. Hyvät mittasuhteet. Kaunis, tiivis ylälinja. Ikäisekseen hyvä pään vahvuus ja mittasuhteet. Kirsupigmentti saa vielä täyttyä. Hyvät kulmaukset takana, riittävät edessä. Liikkuu hyvin edessä & takaa sekä sivulta.

**FUZZBOTTOM'S BOISE BLU AT BLUESTIMES** AKCDN54958203 synt. 1.9.2018

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

AVO ERI AVK2

Arvostelu: Excellent proportions. Good substance. Excellent temperament. Good sidegait. Could work all day. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

AVO ERI AVK2

Arvostelu: Proper shape, more upright shoulder, ears could be higher, good pigment & scissor bite, slightly longer than tall, good coming-going Käsiteltävissä

**IHKU GLADA PONKEN** ER11751/21 synt. 3.12.2020

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Hyvin kehittynyt, tiivis ja tarpeeksi vahva nuori uros. Hyvä pää. Hyvin täyteläinen eturinta ja tilava rintakehä. Hyvät raajojen kulmaukset. Karva on jo vaihtunut, mutta tällä hetkellä kiharaista. Liikkuu hyvin. Täysmittainen häntä. Reipas käytös.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK3 Koko: 44 cm

Arvostelu: Hyvä tasapainoinen kokonaisuus. Ei tarvitse olla enää tätä raskaampi. Voimakas pää, jossa varsin hyvät linjat. Oikea ilme. Hyvä vahva kuono ja leuat. Riittävä kaulan pituus. Hyvät etukulmaukset. Oikea eturinta. Hyvä rungon vahvuus. Hieman luisu lantio. Riittävät takakulmaukset, vahva luusto. Ok käpälät. Riittävä tehokkuus liikkeessä. Hieman korkea häntä. Mallikas käytös. Kauniisti esitetty.

KOTKA KR KOTKAN RUUSU 2.10.2021, tuomari Marianne Holm-Larnemaa

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Vahva juniori, erinomainen pää, kaunis ilme & oikea profiili, riittävä kaula, hyvin kehittynyt tilava rintakehä, tyypilliset raajat, liikkuu varsin hyvin jo nyt, mukavan yhdensuuntaisesti ja sivulta tarkastettuna tehokkaasti. Hyvä karva. Käsiteltävissä

LAHTI RN 24.10.2021, tuomari Kati Taipale

JUN ERI JUK1 PU2 SA VARA SERT

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen juniori, jolla kivat mittasuhteet & oikea vahvuus. Oikea pään malli & ilme. Hieman kevyet korvat. Jo nyt vahva eturinta. Melko voimakas runko. Hyvä rintakehän syvyys, mutta se voisi olla pidempi. Kulmaukset tasapainossa. Liikkuu melko hyvin takaa, edestä leveästi. Sujuva sivuliike. Häntä nousee turhan voimakkaasti liikkeessä. Vielä pentuturkissa.

**LEGACY'S BOOM BOOM BOOM**HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT NORD SERT HELJW21 HELW21

Arvostelu: Proper body proportions. Excellent sidegait. Also excellent down and back. Good condition. Effortless movement, could work all day. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT JW 2021 W2021

Arvostelu: Correct outline, correct pigment, eyes & nose, slightly longer than tall, rich double-coat, natural bobtail, proper down-back movement, very smooth-moving dog.

Käsiteltävissä

**LOVELY LION AINT IT FUN** ER16143/19 synt. 13.1.2019

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO EH AVK4 Koko: 40 cm

Arvostelu: Hyvä malli. Erinomainen koko. Oikeat mittasuhteet, voisi olla hieman raamikkaampi. Runkoon nähden hieman pieni pää. Voisi olla hieman miellyttävämpi ilme. Vahva, mutta hieman lyhyt kuono-osa. Hyvät korvat. Turhan lyhyt kaula, mutta se on jäntevä. Riittävät etukulmaukset. Hyvä rungon vahvuus. Turhan jyrkkä lantio. Oikea luusto ja tassut. Toivoisin tehokkaamman sivuliikkeen. Kauniisti esitetty. Miell. esitetty.

**LOVELY LION EXPLODING BONBONS**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN H Koko: 37 cm

Arrvostelu: Hieman kepeä kokonaisuus. Erinomainen kokonaisuus. Hyvät mittasuhteet. Turhan pyöreä kallo, joka antaa hieman vieraan ilmeen. Ok silmät. Riittävä kuono. Hieman pienet hampaat. Oikea purenta. Voisi olla ryhdikkäämpi. Vielä kapea edestä. Runko saa kehittyä. Hieman luisu lantio. Riittävä raajaluusto. Ok tassut. Sivuliike tulisi olla tehokkaampi. Nostelee eturaajojaan. Hyvin viehättävä käytös. Kauniisti esitetty.

**LOVELY LION FIZZING WHIZBEE**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN H Koko: 43 cm

Arvostelu: Nuori kokonaisuus, 9kk. Vielä kovin ilmava. Hyvä pään malli. Ok korvat. Hyvä ilme. Nipin napin hyväksyttävä purenta. Turhan lyhyt kaula. Voisi olla paremmin kulmautunut edestä. Tarvitsee aikaa eturinnan kanssa. Vielä kevyt runko. Hieman luisu lantio. Riittävät kulmaukset takana. Sopiva raajaluusto. Ok tassut, varsin hyvä sivuliike. Vielä kovin kapea edestä. Aktiivinen käytös.

**LOVELY LION FUDGE FLIES**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN EH JUK4 Koko: 42,5 cm

Arvostelu: Vankka kokonaisuus. Hyvät mittasuhteet. Erinomainen koko. Hyvä pään malli. Oikea ilme. Ok korvat. Hyvät leuat. Hyvä purenta. Hyvä kaula. Lupaava eturinta. Oikea rungon vahvuus. Tiivis lanne. Hyvä lantio. Oikea matala kinner. Hyvä luusto ja tassut. Hyvä sivuliike. Tulisi olla tiiviimpi kintereistä. Vielä hieman levoton edestä. Hyvin miellyttävä käytös. Kauniisti esitetty.

KOTKA KR KOTKAN RUUSU 2.10.2021, tuomari Marianne Holm-Larnemaa

JUN EH JUK2

Arvostelu: Keskivahva uros, hyvät mittasuhteet, hyvä pään muoto, silmät voisivat olla tummemmat, riittävä kaula, erittäin hyvin kehittynyt kaula ja rintakehä, lievästi ulkokierteiset käpälät. Vielä hieman epävakaa ravi jossa uros mielellään nostelee eturaajojaan tarpeettomasti. Hyvä karva. Käsiteltävissä

LAHTI RN 24.10.2021, tuomari Kati Taipale

JUN EH JUK2

Arvostelu: Erittäin hyvän tyyppinen juniori, jolla riittävät mittasuhteet & luuston vahvuus. Vahva pää, jossa melko voimakkaat kulmakaaret. Raskaat, leveäasentoiset korvat. Eturinta saa kehittyä. Etuasentoinen lapa. Niukasti kulmautunut edestä, voimakkaammin takaa. Oikea rinnan syvyys, mutta rintakehä saisi olla pidempi. Liikkuu melko hyvin edestä & takaa. Sivuliike saisi ulottua paremmin. Häntä nousee turhan voimakkaasti liikkeessä. Vielä pentumainen karvapeite. Rauhallinen käytös.

**LOVELY LION GHOUL**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

PEK1 KP

Arvostelu: Hieman keveä kokonaisuus. Varsin hyvät mittasuhteet. Toivoisin voimakkaamman pään. Turhan keveät korvat. Ok ilme. Hyvät leuat. Oikea kaula. Voisi olla paremmin kulmautunut edestä ja takaa ja selkä voisi olla tiiviimpi. Hieman lyhyt lantio. Riittävä raajaluusto. Ok (?), voisi liikkua vieläkin tehokkaammin. Erittäin miellyttävä käytös.

**MERRY MUSIC A SKY FULL OF STARS** ER50233/20 synt. 3.6.2019

TAMPERE RN 18.9.2021, tuomari Satu Ylä-Mononen

AVO H

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Oikea purenta. Vahva neliskanttinen kuono-osa. Korvat saisivat olla korkea asentoisemmat. Kookkaat silmät. Hyvä kaula ja yläosa. Hyvä rungon vahvuus. Vahva luusto. Kantaa häntäänsä pystykovamaisesti selän päällä. Liikkuu hyvällä askelpituudella. Hieman ulkokierteiset takajalat. Hyvä karvanlaatu.

**MERRY MUSIC BLACK WIZARD** ER53791/19 synt. 8.7.2019

PORVOO KR 11.9.2021, tuomari Ligita Zake

AVO HYL

Arvostelu: Big size. Correct proportions. Correct proportions of head. A bit high earset. Strong topline. A bit slope in croup. Enough volume of body. A bit straight an in front, ok behind. Moves with enough drive. Too big for the breed and therefore disqualified.

**MERRY MUSIC BLUEBERRY HILL**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO HYL Koko: 50 cm

Arvostelu: Liian iso vankka kokonaisuus. Hyvin miellyttävä pää. Oikeat mittasuhteet XL-koossa. Kaunis ilme. Hyvät korvat. Erinomainen kaula joka kiinnittyy kauniisti runkoon. Jäntevä runko. Erinomainen ylälinja. Hyvä lantio. Kaunis etuosa. Erinomainen raajaluusto. Kauniit tassut ja kaunis kesäkarva. Erinomaiset tehokkaat liikkeet. Hyvin miellyttävä käytös. Upeasti esitetty. 4 sentin ylitys koosta on liian paljon, mikä määrää palkintosijan.

**MOONBABY’S RADIOACTIVE** ER45418/19 synt. 27.9.2015

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP

Arvostelu: Tiivis, tanakkarunkoinen uros. Hyvä koko. Sopiva luuston vahvuus. Hieman pyöreä kallo. Kiinteä, suora selkä. Erittäin kaunis ja hyvin kunnostettu turkki. Hyvä sivuaskel, liikkuessa etukäpälät kääntyvät hieman sisään. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

VAL ERI VAK1 PU1 SA ROP Koko: 42

Arvostelu: Upea uros. Upea jäntevyys ja lihaskunto. Hyvin miellyttävä pää, oikea ilme. Erinomaiset korvat. Upea kaula joka kiinnittyy kauniisti runkoon. Super etuosa. Erinomainen tiivis runko. Priima lantio. Tiivis lanne. Erinomainen raajaluusto. Upeat tassut. Hyvä sivuaskel. Kaunis karva. Erinomaisesti esitetty. Hyvin kaunis koira. Onnitteluni.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

VAL EH VAK1

Arvostelu: Good breed type. Excellent temperament. Good substance and condition. Adequate side gait. Front is a bit wide coming to me. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

VAL ERI VAK1 PU4 SA  
Arvostelu: Proper shape, slightly longer than tall, good pigment, good fill in forechest, clear coming-going. Käsiteltävissä

**POCKETS JIMMY CHOO** SE60182/2020 synt. 18.3.2017

ECKERÖ KV 25.9.2021, tuomari Juan Miranda Saucedo

AVO ERI SA PU1 SERT ROP

Arvostelu: He’s a correct type with a small body, well balanced in front and back, beautiful head strong expression. Correct neck and good shoulders, short croup and a very good balance, reach and drive.

**PRINCE AT BELLAGOTTO DES ROMARINS DES MAYERLING** SE12612/2020 synt. 3.10.2019

ECKERÖ KV 25.9.2021, tuomari Juan Miranda Saucedo

AVO ERI SA PU2 VARA-SERT

Arvostelu: Beautiful type with a little bit longer body, beautiful expression and head, small eyes, short neck, strong front. A little bit (?) in the back with a moderate angulation and a balanced movement around beautiful feet.

**RISING AT DAWN DE LA TRIBU SE SUNKA**

KAUHAVA RN 22.8.2021, tuomari Hannele Jokisilta

JUN ERI JUK1 PU1 SA VSP SERT

Arvostelu: Sopivan kokoinen lupaava pää, keskivahva luusto. tasapainoisesti kulmautunut. Hyvä runko, vahva hyvä takaosa. Lupaava karva. Hieman pehmeä luonne mutta käsiteltävissä. Liikkuu hyvin.

**SILVER DREAM MINI'S HIT THE JACKPOT** MET.MAS.68/20 synt. 16.9.2020

ALAVUS KR MILJOONAKOIRA 12.6.2021, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 8kk, erinomaisen tyyppinen urospentu, erittäin tiukka purenta. Hyvät rungon mittasuhteet. Hyvä luusto. Oikeanmallinen pää. Turhan raskaat korvat. Kaunis kaula. Hyvä ylälinja. Vielä hieman pehmeä karva. Hieman vallaton luonne. Liikkuu halutessaan hyvin, takaa hieman ahtaasti. Käsiteltävissä

OULUN ILOISEN KOIRAN KV-NÄYTTELY 10.7.2021, tuomari Leila Kärkäs

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erinomaiset mittasuhteet. Keskikokoinen. Ihastuttava pää ja ilme. Hyvä, vahva kuono. Pieni pigmenttipuutos kirsussa. Hyväasentoiset korvat. Hyvä runko ja eturinta. Tasapainoinen raajarakenne. Hyvä luusto. Kaunis ylälinja. Hyvä hännänasento liikkeessä. Erinomainen takaliike, edessä löysyyttä. Hyvä karva ja väri. Miellyttävä käytös.

Käsiteltävissä

OULUN ILOISEN KOIRAN NORD-NÄYTTELY 11.7.2021, tuomari Nina Janger

JUN ERI JUK1 PU1 SA VSP SERT NORD SERT

Arvostelu: Hyvä koko. Pitkälinjainen uros, jolla hyvä pään muoto. Kookkaat korvat, kaunis pää. Kaunis ylälinja ikäisekseen. Hyvä eturinta, rintakehä saa vielä laskeutua. Hyvä raajaluusto. Tasaisesti kulmautunut. Hyvä hännänkiinnitys. Liikkuu hyvin takaa, hieman löysästi edestä. Tasapainoinen kokonaisuus. Käsiteltävissä

KALAJOKI RN 23.7.2021, tuomari Elina Haapaniemi

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Vasta 9kk vanha merle, iloinen reipas n 42 cm korkea uros. Vielä varsin pentumainen, mutta oikea olemus. Lupaava pää, hyvä purenta. Hyvät siniset silmät &oikea ilme. Hyvä luusto, sopiva kaula, hieman pitkä lanne, sopivasti kulmautunut takaa, liikkuu hyvin takaa etuliikkeen tulee vakiintua. Käsiteltävissä

KALAJOKI KV 24.7.2021, tuomari Kati Taipale

JUN ERI JUK1 PU1 SA VSP SERT

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen juniori, jolla miellyttävät mittasuhteet ja riittävä luuston vahvuus. Oikeanmallinen ja ilmeinen pää. Hyvät silmät. Oikein asettuneet korvat. Purenta ok. Eturinta saa vielä kehittyä. Niukemmin kulmautunut edestä, paremmin takaa. Erinomainen pitkä rintakehä. Liikkuu lähes yhdensuuntaisesti takaa, hieman kerien edestä. Sivuliike voisi ulottua paremmin. Lupaava karvapeitteen laatu. Miellyttävä käytös.

Käsiteltävissä

KAJAANI RN 31.7.2021, tuomari Olli Kokkonen

JUN ERI JUK1 SA ROP SERT

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen junioriuros. Hyvänkokoinen. Tasapainoiset kulmaukset. Sopiva luuston vahvuus. Hyvä ylälinja ja kaula. Oikeat pään mittasuhteet. Oikea-asentoiset korvat. Hyvät silmät. Leikkaava purenta. Erinomainen turkinlaatu. Blue-merle väritys. Liikkuu ja käyttäytyy erittäin hyvin. Käsiteltävissä

IISALMI KV 7.8.2021, tuomari Leif-Herman Wilberg

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Excellent type. Good size & proportions. Nice masculine head. Good ears & eyes. Excellent neck and topline. Good croup and tail. Good angulations. Good body for age. Efficient mover sideways. Excellent coat.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN EH JUK4

Arvostelu: Correct body proportions. Good substance. Somewhat restricted in front and rear. Good condition. Excellent temperament. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN EH JUK3

Arvostelu: Correct pigment, slightly longer than tall, coat is pure single-coat, needs more undercoat, movement good in going away (rear), not straight in front, more upright shoulder than needed. Käsiteltävissä

**SILVER DREAM MINI'S JUST A DREAM**LAHTI PN 5.9.2021, tuomari Marja Talvitie

PPEK1

Arvostelu: Erinomainen tyyppi ja koko. Hieman liian pyöreä kallo. Pysty olkavarsi. Hyvät takakulmaukset ja häntä. Liikkuu löysästi edestä. Vielä pentuturkissa. Tarvii aikaa.

KOTKA PN 25.9.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: 5 kk Reipas urospentu jolla hyvät mittasuhteet. Hyvä pää, eläväiset korvat. Hyvät silmät ja purenta. Pysty lapa muuten hyvin kulmautunut. Vankka tiivis runko. Sopiva luusto, hyvät käpälät. Hyvä häntä. Liikkuu tasapainoisesti mutta tänään lyhyellä askeleella. Villava, pehmoinen pentuturkki. Hyvä käytös.

LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK1 KP VSP

Arvostelu: 7kk, iloisesti esiintyvä urospentu jolla selvä sukupuolileima, tiivis runko, hyvä pää ja silmät sekä purenta, korvat voisivat taittua paremmin, vaikka punapigmenttinen toivoisin syvemmän kirsupigmentin, hyvä kaula ja eturinta sekä runko, voimakkaammin kulmautunut takaa kuin edestä, hyvä luusto ja käpälät, hyvä hännänkiinnitys, hyvä pentukarva, liikkuu yhdensuuntaisesti mutta taka-askel saisi olla pidempi, hyvä käytös.

**SUPERDOG ZIMO SUPERTITION** LOF9203 synt. 3.3.2021

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: Hyvin viehättävä kokonaisuus. 6 kk. Oikeat mittasuhteet. Lupaava runko. Kaunis pään malli. Leveät leuat. Oikea ilme. Hyvät korvat. Erinomainen kaula. Lupaava eturinta ja rungon vahvuus ikäisekseen. Oikea ylälinja. Hyvä lantio. Kaunis taka-osa. Matalat kintereet. Erittäin lupaava sivuliike. Viehättävä käytös. Kauniisti esitetty

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN EH

Arvostelu: Correct body proportions. Good temperament. Somewhat restricted in front and rear movement. Tailcarriage a little too high. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Proper shape, good pigment, good bone, good layback of shoulder, good going-away & coming back. Käsiteltävissä

**SUPERMAN OF AMERICAN MADNESS** ER38105/21 synt. 28.3.2021

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

PPEK2 KP

Arvostelu: Erittäin lupaava kokonaisuus. Hyvä koko. Kauniit mittasuhteet. Varsin hyvä pään malli. Riittävä kuonon pituus. Hieman kevyet korvat. Hyvät leveät leuat. Oikea ilme. Erinomainen kaula. Lupaava eturinta ja rungon vahvuus. Hieman pitkä lanneosa. Oikea lantio. Kauniisti kulmautunut takaosa, oikeat raajat ja tassut. Varsin lupaavat sivuliikkeet, vielä hieman levoton edestä. Aktiivinen käytös. Hyvin esitetty.

LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK3

Arvostelu: Miltei 7kk, maskuliininen uros jolla hyvät mittasuhteet, vahva urosmainen pää, jyrkkä otsapenger, hyvät korvat, pyöreät jääsilmät, oikea purenta, hyvä kaula joskin lapa voisi olla viistompi, muuten tasapainoiset kulmaukset, vankka runko, hyvä luusto ja käpälät, turkki vaihtumassa, liikkuu reippaasti tasapainoisin askelin, terhakka hännänkanto, hyvä käytös.

**UJO** ER16114/20 synt. 7.1.2020

LIEKSA RN 18.7.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

NUO ERI NUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Hyvänkokoinen, oikeat rungon mittasuhteet omaava uros. Oikeanmallinen pää. Kokoon sopiva runko ja raajaluusto. Hyvä vahva kaula, oikean laatuinen karvapeite. Liikkuu hyvin takaa. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

NUO ERI NUK2 Koko: 43 cm

Arvostelu: Mallikas kokonaisuus. Ok koko. Hyvät mittasuhteet. Vahva pää. Oikea ilme. Hyvät korvat. Leveät leuat. Erinomainen kaula. Lupaava eturinta, vielä hieman matala rintakehä. Hyvä tasainen selkä. Oikea lantio. Lihaksikas reisi. Hyvä matala kinner. Oikea raajaluusto ja tassut. Oikea sivuliike, voisi ottaa vieläkin pidemmän etuaskeleen. Hyvä kesäkarva. Miellyttävä käytös.

**VIISAS**

PORVOO KR 11.9.2021, tuomari Ligita Zake

AVO H

Arvostelu: Enough masculine male. Enough well balanced. Head with enough muzzle. Ear carriage ok. Good neck and topline. Broad body. Could have stronger hindlegs and could show him better in the movement. Correct coat. Needs a lot of ring training.

**VILKAS** ER16111/20 synt. 7.1.2020  
PORI KV 31.7.2021, tuomari Mari Lackman

NUO ERI NUK1 PU2 SA VARA-SERT

Arvostelu: 1½v, mittasuhteiltaan erinomainen oikeapiirteinen vielä kevytmallinen pää. Hyvä ylälinja, kohtuulliset tasapainoiset kulmaukset, hyvä hännän kiinnitys ja karvan laatu, keskipitkät riittävän sujuvat liikkeet, etuliike vielä pentumainen. Korkeahko kinner.

ESPOO KR EUKANUBA SUMMER SHOW 7.8.2021, tuomari Virpi Montonen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Sopivat mittasuhteet. Lupaava runko mutta turhan kevyt luusto. Hyvä pää, turhan suuret korvat. Tasapainoisesti kulmautunut, vahva selkä. Erinomainen rintakehän pituus. Kaunis väri, ja hieno karva. Liikkuu sivusta riittävän tehokkaasti, takaliike kovin rullaava. Esiintyy erinomaisesti. Käsiteltävissä.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

NUO ERI NUK3 Koko: 42 cm

Arvostelu: Hyvin miellyttävä kokonaisuus. Oikea tasapainoinen kaunis malli. Viehättävä pää. Kaunis ilme. Hieman isot korvat. Riittävä kaula. Oikea rungon vahvuus. Hieman lyhyt lantio. Riittävä takakulmaus. Ok tassut. Hieno sivuliike. Rauhallinen käytös. Kaunis karva. Hienosti esitetty.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

NUO H

Arvostelu: Correct body proportions. Excellent temperament. Weak coming and going in movement. Sidegait adequate. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

NUO ERI NUK2

Arvostelu: Nice shape, smooth neck into shoulders. Good double-coat, good on move, nice smooth gait going around. Käsiteltävissä

**WESTGROVE MIDSUMMER MADNESS** ER38768/20 synt. 19.6.2020

KALAJOKI RN 23.7.2021, tuomari Elina Haapaniemi

JUN HYL

Arvostelu: 12kk vanha merle uros, valitettavasti turhan kookas -48 cm-. Toivoisin puhtaamman merlevärin. Hyvä pään muoto, siniset silmät. Keskivahva luusto. Hyvä ylälinja. Rungon tulee vielä kehittyä. Aavistuksen lyhyt rintalasta. Maltillisesti kulmautunut takaosa, koko määrää palkinnon. Käsiteltävissä

KALAJOKI KV 24.7.2021, tuomari Kati Taipale

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Kookas, juniorilla oikeat mittasuhteet. Sopiva raajaluusto. Oikeanmallinen ja ilmeinen pää. Kauniit silmät. Hyvin asettuneet korvat. Purenta ok. Eturinta saa vielä täyttyä. RIntakehä voisi olla aavistuksen pidempi. Kulmaukset tasapainossa. Liikkuu kapeasti takaa, melko hyvin edestä. Erinom. ulottuvuus sivuliikkeessä. Hieman jyrkkä lantio, joka näkyy liikkeessä. Lupaava karvapeitteen laatu. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN ERI JUK2 PU3 SA

Arvostelu: Good proportions. Excellent temperament. very good rear movement. Front a bit restricted. Good condition. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

NUO ERI NUK1 PU3 SA

Arvostelu: Proper shape, good balance, nice neck into shoulders, good pigment, good coming-going, smooth movement. Käsiteltävissä

**WESTGROVE MIDSUMMER MORNINGSTAR** ER38771/20 synt. 19.6.2020

KALAJOKI RN 23.7.2021, tuomari Elina Haapaniemi

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Vuoden vanha. Maskuliininen hyvin ystävällinen, vilkas uros. Kooltaan 44 cm. Hyvä tyyppi & mittasuhteet. Sopivan vankka. Hyvä pää, hyvin kannetut korvat. Hyvä polvikulma. Luonnontöpö. Liikkuu asettuessaan hyvällä askelmitalla. Käsiteltävissä

KOKKOLA RN 7.8.2021, tuomari Marjo Järventölä

JUN ERI JUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Tyypiltään erinomainen. Voimakkuudeltaan sopiva juniori. Oikeat mittasuhteet. Hyvä kuono-osa, hieman pyöreät silmät, hiven pyöreyttä kallossa. Erinomainen kaula, ylälinja ja raajaluusto. Liikkuu hyvällä askelpituudella. Etuaskeleen tulee vakiintua. Erinomainen karvanlaatu. Rodunomainen, persoonallinen väritys. Energinen tempperamentti.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK2 PU3 SA VARA-SERT Koko: 43,5 cm

Arvostelu: Hyvin miellyttävä kokonaisuus. Hyvä koko. Oikeat mittasuhteet. Hyvät raamit. Vankka pää, oikea ilme. Hyvä vahva kuono. Leveät leuat. Hyvät korvat. Erinomainen kaula, kiinnittyy kauniisti runkoon. Hyvä eturinta ja rungon vahvuus ikäisekseen. Tiivis lanne. Hyvä lantio. Oikea leveä reisi. Hyvät kintereet. Hyvä tehokas liike. Erittäin miellyttävä käytös. Kaunis karva. Hienosti esitetty.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN H

Arvostelu: Body proportions are good. Excellent condition and temperament. Rear is weak. Back skull a bit too wide. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

NUO EH NUK3

Arvostelu: Proper outline, nice profile & coat, double-coated, natural bobtail, good pigment, I’d like ears coming down better. Good coming-going, smooth movement Käsiteltävissä

**WESTGROVE WIND TUNNEL**LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK2

Arvostelu: Vajaa 6kk, kookas, maskuliininen pentu jolla hyvät mittasuhteet, vielä korkeat otsaluut, kookkaat korvat, hyvä purenta, kirsupigmentti ei aivan täydellinen, hyvä kaula ja runko, etuosa saisi olla paremmin kulmautunut, riittävästi kulmautunut takaa, hyvä luusto ja hyvä karvanlaatu, liikkuu reippaasti hyvällä askeleella ja hyvällä asenteella, toivottavasti ei enää kasva korkeutta, erittäin viehättävä käytös.

**WOLFTRACE OF ZAREK I AM NAVIR** SE10733/2020 synt. 17.11.2019

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

NUO ERI NUK1 PU2 SA SERT

Arvostelu: Normaalisti kehittynyt, hyvärakenteinen nuori uros. Hyvä päänmuoto. Hyvä ryhti ja ylälinja. Hyvin täyttynyt eturinta. Rintakehässä hyvä syvyys ja tilavuus. Hyvät takakulmaukset. Täysmittainen häntä. Hyvässä kunnossa ja kaunis turkki, puhtaat värit. Korvat eriparia. Reipas käytös. Käsiteltävissä

HARJAVALTA RN 4.9.2021, tuomari Tarja Löfman

NUO ERI NUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: 1v 10kk, erinomaisen tyyppinen uros. Hyvät rungon mittasuhteet ja luuston vahvuus. Hyvä purenta ja pigmentti. Otsapenger voisi olla selvempi ja kallo-osa saa vielä täyttyä. Hyvin kulmautunut edestä. Eturinnan tulee täyttyä. Tiivis lanneosa ja hyvät takakulmaukset. Liikkuu hyvällä askelpituudella. Lupaava karvanlaatu. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

NUO ERI NUK1 PU4 SA Koko: 45,5 cm

Arvostelu: Koon ylärajoilla. Mallikas ja tasapainoinen kokonaisuus. Kesäkarvassa tänään. Oikeat mittasuhteet. Hyvä pään malli. Kaunis ilme. Hyvin asettuneet korvat. Erinomainen kaula, joka kiinnittyy kauniisti runkoon. Hyvä ylälinja. Erinomainen lantio. Lupaava eturinta. Kaunis takaosa. Hyvä raajaluusto. Oikeat tassut. Liikkuu hyvällä asenteella oikealla tehokkuudella.

PORVOO KR 11.9.2021, tuomari Ligita Zake

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Good size. Correct proportions. Correct type of head, muzzle powerful enough. Correct ears. Good neck and topline. Correctly developed body. Enough angulated. Moves with a bit high steps in front, needs better movement behind. Correct coat, color and temperament.

VANTAA KR LET'S GO 2.10.2021, tuomari Elina Haapaniemi

NUO ERI NUK1

Arvostelu: 20 kk vanha tricolour kevyessä karvassa esitetty vilkas nuori uros. Kooltaan ylärajalla. Hyvä päänmuoto, hyvin kannetut korvat. Saksipurenta. Riittävä luusto. Voisi olla hieman paremmin kulmautunut edestä. riittävä runko. Kohtuullisesti kulmautunut takaosa mutta hieman leveät takaliikkeet. Vilkas, ystävällinen luonne.

LAHTI RN 24.10.2021, tuomari Kati Taipale

NUO ERI NUK1 PU1 SA ROP SERT

Arvostelu: Nuorekas uros, jolla oikeat mittasuhteet. Oikea pään malli & ilme. Leveälle asettuneet, taittuvat korvat. Ikään sopiva eturinta. Oikea rintakehän malli & syvyys, mutta se voisi olla pidempi. Lyhyt olkavarsi. Tasapainoisesti kulmautunut edestä & takaa. Liikkuu kinnerahtaasti takaa, löysin kyynärin edestä. Pyöristää lanneosaa liikkeessä. Sivuliike voisi ulottua paremmin. Oikealaatuinen karvapeite. Iloinen käytös.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

AVO EH AVK3

Arvostelu: Good proportions. Excellent temperament. Good substance. Nice sidegait. I’d like a little stronger rear. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

AVO EH AVK3

Arvostelu: Good length of neck, well laid back shoulders, slightly longer than taall, scissor bite, ears could be tighter on head, good bone, movement going throwing out right rear leg, coming frontlegs. Käsiteltävissä

## **Nartut**

**AMILOVE'S SAFARI AT BLACK WIZARDS** ER36101/19 synt. 19.1.2019

PORI KV 31.7.2021, tuomari Mari Lackman

AVO ERI AVK1 PN2 SA VARA-SERT

Arvostelu: 2½v, koon ylärajoilla, tyypiltään erinomainen, nartulle sopivat mittasuhteet, hyvä pään vahvuus ja muoto, hieman raskaat korvat. Riittävä kirsun pigmentti. Seistessä kaunis kokonaisuus. Hyvä luuston vahvuus, turkki ei parhaimmillaan. Sujuvat liikkeet, rauhallinen luonne.

ÄÄNEKOSKI RN 14.8.2021, tuomari Harto Stockmari

AVO ERI AVK1 PN1 SA SERT ROP

Arvostelu: Oikea sukupuolileima+mittasuhteet. Hyvä pää. Hyvä kaula+ylälinja. Riittävä eturinta. Tilava runko. Hyvä takaosa. Liikkuu ja esiintyy hyvin ja ryhdikkäästi.

Käsiteltävissä

KAUHAVA RN 22.8.2021, tuomari Hannele Jokisilta

AVO ERI AVK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erinomainen tyyppi. Kaunis nartun pää. Hyvin tasapainoisesti rakentunut. Hyvä luusto. Oikeanmallinen vankka runko. Ei aivan täydessä karvassa. Reipas luonne. Liikkuu hyvin.

RIIHIMÄKI KV 29.8.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

AVO ERI AVK1 PN1 SA ROP SERT FI MVA

Arvostelu: Oikeat rungon mittasuhteet, hyvänkokoinen narttu, hyvät pään linjat ja ilme, kuono voisi olla täyteläisempi silmien alta, hyvä raajaluusto ja runko, rodunomaiset kulmaukset, hyvä karvapeite, liikkuu yhdensuuntaisesti. Käsiteltävissä

JYVÄSKYLÄ RN 4.9.2021, tuomari Kati Taipale

AVO ERI AVK1 PN1 SA ROP

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen narttu, jolla miellyttävät mittasuhteet ja ihastuttava vahvuus. Oikean mallinen ja ilmeinen pää. Hienosti asettuneet korvat. Kauniit silmät. Purenta ok. Vahva leveä rintakehä, mutta se voisi olla pidempi. Niukemmin kulmautunut edestä, voimakkaammin takaa. Liikkuu kapeasti takaa, melko yhdensuuntaisesti edestä. Erinomainen ulottuva sivuliike. Hyvä häntä. Varsin pehmeä karvapeite, mutta oikeaa karkeuttakin löydettävissä. Rauhallinen miellyttävä käytös.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO ERI AVK1 PN1 SA VSP Koko 43

Arvostelu: Ei tarvitse olla raskaampi. Koon ylärajoilla. Mallikas kokonaisuus. Hienot mittasuhteet. Oikea pää. Kaunis ilme. Hyvät korvat. Hyvät leuat. Erinomainen kaula. Hieno eturinta. Tiivis runko. Erinomainen lantio. Kaunis takaosa. Upea luusto. Kauniit tassut. Hyvä tehokkuus sivuliikkeessä. Kauniisti esitetty. Ok karva.

**AMILOVE’S SILVER DOLLAR** ER30989/19 synt. 19.1.2019

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

AVO EH AVK1

Arvostelu: Hyvä koko. Tiivis runko. Lievästi takakorkea. Niukat takakulmaukset. Hieman lyhyt ja kevytpiirteinen pää. Täyteläinen rintakehä, hyvin täyttynyt eturinta. Korkealle kiinnittynyt häntä, joka nousee liikkeessä. Karva on hieman kuivaa ja voisi olla sileämpää. Väri saisi olla puhtaampi. Käsiteltävissä

**ANANA'S MOSTLY I WILL TAKE YOU HOME**LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK3 Koko: 40 cm

Arvostelu: Nuori mallikas kokonaisuus. Hyvät mittasuhteet. Toivoisin linjakkaamman pään. Hieman pistävä ilme. Hyvät leuat. Ok korvat. Hyvä kaula, joka kiinnittyy kauniisti runkoon. Vielä kapea runko. Hieman pitkä lanneosa. Aavistuksen jyrkkä lantio. Riittävä luusto. Hyvät tassut. Tarvitsee vielä aikaa rungonvahvuuden kanssa. Lupaava sivuliike. Kesäkarvassa.

**ARISING HURRICANE BEAUTIFUL BUTTERFLY** ER10732/21 synt. 7.7.2020

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Vielä kevyt- ja kapearunkoinen nuori narttu. Hyvä pää. Sopiva luuston vahvuus. Suora selkä, hieman pitkä lanneosa. Rintakehä kaipaa lisää syvyyttä ja tilavuutta ja eturinta täytettä. Hyvät raajojen kulmaukset. Täyspitkä häntä. Karva on tällä hetkellä auringon polttamaa. Kapeat takaliikkeet. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN EH Koko: 44  
Arvostelu: Koon ylärajoilla. Vielä kovin ilmava. Antaa turhan hontelon ensivaikutelman. Selvä sukupuolileima päässä. Kaunis ilme. Hyvät korvat. Hieman kevyt kuono-osa. Riittävä kaula. Hyvä ylälinja. Toivoisin paremman eturinnan. Hieman jyrkkä lantio. Kovin matala rintakehä. Hyvä luusto ja kauniit tassut. Tehokas liike. Kesäkarvassa. Miellyttävä käytös.

PORVOO KR 11.9.2021, tuomari Ligita Zake

JUN EH JUK1

Arvostelu: Very feminine bitch. Correct proportions. Could have stronger muzzle. Correct expression. Correct topline. Needs more volume of body. A bit straight upper arm. Enough angulation behind. Could have better movements. Coat ok. Correct temperament. Needs time to mature.

**BLACK WIZARD'S UNBREAKABLE I HOPE** FI46547/20 synt. 9.8.2020

ALAVUS KR MILJOONAKOIRA 12.6.2021, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen vuoden ikäinen juniorinarttu, jolla hyvä pää ja kuonon pituus ja korvien asento. Vaaleat silmät. Hyvä luuston vahvuus. Purenta ok. Liikkuu kauniisti joka suunnasta katsottuna. Liikkeessä hieman korkea häntä. Tarvitsee lisää itseluottamusta.

Käsiteltävissä

OULUN ILOISEN KOIRAN KV-NÄYTTELY 10.7.2021, tuomari Leila Kärkäs

JUN ERI JUK1 PN1 SA VSP SERT

Arvostelu: Hyvät mittasuhteet ja koko. Hyvä pää ja ilme. Riittävä kuononvahvuus. Hyväasentoiset korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Hyvä rintakehä. Tasapainoiset, riittävät kulmaukset. Sopiva luusto. Hyvä, tasapainoinen liike. Ylälinja painuu edestä liikkeessä hieman. Hyvä karva ja käytös. Käsiteltävissä

OULUN ILOISEN KOIRAN NORD-NÄYTTELY 11.7.2021, tuomari Nina Janger

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT NORD SERT

Arvostelu: 11-kk. Pitkälinjainen narttu. Hyvä koko. Hyvät pään linjat. Kuono saisi olla silmien alta täyteläisempi. Riittävä otsapenger. Kauniit silmät, hyväasentoiset kookkaat korvat. Pitkä kaula. Riittävä eturinta. Turhan pitkä lanneosa. Hyvä raajaluusto. Hieman voimakkaat kulmaukset takaa kuin edestä. Hyvä lantio. Hyvä hännänkiinnitys. Liikkuu yhdensuuntaisesti riittävällä sivuaskeleella. Mukava käytös. Hyvä karvapeitteen laatu. Käsiteltävissä

KALAJOKI KV 24.7.2021, tuomari Kati Taipale

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen juniori, jolla miellyttävät mittasuhteet ja erinomainen vahvuus. Sievä pää jossa oikeat mittasuhteet ja ilme. Oikea asentoiset korvat. Purenta ok. Hyvät silmät. Ikään sopiva eturinta. Oikea rinnan syvyys ja rintakehän pituus. Kulmaukset tasapainossa. Liikkuu hieman kapeasti takaa, hyvin edestä. Sopiva ulottuvuus sivuliikkeessä. Ylälinja saa vielä tasaantua. Vielä pentumainen karvapeite, mutta oikeaa laatua jo löydettävissä. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

IISALMI KV 7.8.2021, tuomari Leif-Herman Wilberg

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Excellent type. Good size, but I’d prefer slightly shorter. Very nice head & expression. Needs little layback of shoulder. Topline could be firmer. Moderate angulations. Sufficient body for age. Good feet. Excellent coat. Moves well. Käsiteltävissä

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Good proportions and substance. Excellent temperament. Good sidegait. Good condition. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN ERI JUK1 PN1 SA VSP SERT JW 2021 W2021

Arvostelu: Good shape, good balance, proper ears, scissor bite, good depth of forechest, proper double-coat, good going-coming, nice sidegait. Käsiteltävissä

**BLUESTIMES TWO LAMBORGHINI**

TAMPERE RN 18.9.2021, tuomari Satu Ylä-Mononen

NUO ERI NUK1

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Kevyt luusto. Kevyt pää. Oikeat korvat. Hyvä kaula ja ylälinja. Riittävä rungon vahvuus. Tasapainoisesti kulmautunut. Hyvä asentoinen häntä. Liikkuu erinomaisella askelpituudella. Hyvä turkin laatu.

**BLUESTIMES TWO LOTUS**

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

AVO ERI AVK1 PN2 SA VARA SERT NORD VARA SERT

Arvostelu: Good proportions. Excellent temperament. Good substance. Nice easy side gait. Could work all day. Toes in in front. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

AVO ERI AVK1 PN2 SA VARA SERT

Arvostelu: Proper shape, upright shoulder, proper ears, scissor bite, doublecoat, natural bobtail, good coming-going. Käsiteltävissä

**CARA LIOM ASHLING**

RIIHIMÄKI NORD 28.8.2021, tuomari Marianne Holm Larnemaa

AVO EH AVK1

Arvostelu: 2 vuotias, kevytluustoinen ja turhan pitkä. Kuono saa voimistua reilusti. Hyvä kaula. Eturinta saa kehittyä ja lanneosa voisi olla tiiviimpi. Raajakorkeutta voisi olla hiven enemmän. Liikkuu vaivatta, mutta raviin saa tulla hieman tehoa lisää. Esiintyy edukseen. Viehättävä luonne. Käsiteltävissä

**DALORO GARDENS QWITTRA**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO EH AVK3 Koko 39

Arvostelu: 9-vuotias. Hyvä koko. Hieman ilmava. Varsin tyypikäs pää. Ok korvat. Hyvä ilme. Hyväksyttävä purenta. Kaunis kaula. tasainen ylälinja. Ok lantio. Juuri riittävä eturinta. Hieman matala rintakehä. Riittävä luusto. Hieman litteät tassut. Romahtaa hieman etuliikkestä. Hyvä tehokkuus sivussa. Tänään karvaton. Miellyttävä rauhallinen käytös.

KIHNIÖ RN 11.9.2021, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

AVO H

Arvostelu: 9v oikeankokoinen narttu. Kokoon sopiva luusto. Oikeat pään linjat. Lyhyt kaula. Niukka eturinta ja rinnan syvyys. Hyvä ylälinja. Niukasti kulmautunut edestä ja takaa. Pysty lantio. Liikkuu hyvällä askelmitalla takakorkeasti. Ahdas takaliike, etuliikkeestä saa tasapainottua. Niukka karvapeite, laatu oikea. Voisi esiintyä itsevarmemmin.

KEURUU RN 2.10.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

VET H

Arvostelu: 9-vuotias, hyvänkokoinen veteraani, jolla oikeat rungon mittasuhteet ja raajakorkeus. Hyvä kallo-osa, kookkaat raskaat korvat, vahvat posket. vankka kuono-osa, joka saisi olla hieman pidempi. Niukka eturinta, kokoon sopiva raajaluusto, oikeanlaatuinen karvapeite, mutta tänään niukassa karvapeitteessä. Polvikulmaus saisi olla selkeämpi ja kinnerkulma matalampi. Hyvä häntä. Liikkuu ja esiintyy pirteästi. Käsiteltävissä

**FUZZBOTTOM ALVA AT MAKE MAGIC** SE54911/2019 synt. 8.6.2019

ECKERÖ KV 25.9.2021, tuomari Juan Miranda Saucedo

AVO ERI AVK1 PN1 SA SERT VSP

Arvostelu: Excellent type with a very square body, good head and expression. Small eyes and very good lines of the head. Moderate neck, strong front and a good topline. Good balance when she moves, reach and drive.

**HEHKU WILD AND FREE** ER28688/21 synt. 12.4.2021

LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK2

Arvostelu: 5kk, feminiininen pentu jolla hyvät mittasuhteet, kevytpiirteinen pää, hyvät silmät ja purenta, hyvä kaula, ikään sopiva runko, tasapainoiset kohtuulliset kulmaukset, hyvät käpälät, hyvä karvanlaatu, hyvä häntä, kevyet liikkeet, takatyöntö saisi olla voimakkaampi, tomera hännän kanto, kääntää takavarpaita sisäänpäin ja kapeutta etuliikkeissä, miellyttävä käytös, esitetään hyvin.

**IHKU GLADA PIMUN** ER11748/21 synt. 3.12.2020

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Normaalisti kehittynyt, hyvänkokoinen nuori narttu. Hyvä päänmuoto. Kevyet korvat. Suora selkä. Tarpeeksi tilava rintakehä. Hyvät raajojen kulmaukset. Karva on jo kokonaan vaihtunut, mutta hieman kiharaista. Liikkuu hyvin ja käyttäytyy reippaasti.

Käsiteltävissä

**IHKU GLADA PINGLAN** ER11749/21 synt. 3.12.2020

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

PEK2

Arvostelu: Tiivis, pienehkö narttu. Lyhyt ja kevytpiirteinen pää. Kevyet korvat. Rintakehässä hyvä syvyys ja tilavuus. Takakulmaukset voisivat olla voimakkaammat. Karva on jo kokonaan vaihtunut, mutta hieman kiharaista. Täysmittainen häntä. Reipas käytös. Hyvä askelpituus liikkuessa. Käsiteltävissä

HELSINKI PN 21.8.2021, tuomari Tarja Löfman

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 8kk vanha feminiininen narttupentu. Hyvä purenta. Hieman kevyt kuono-osa. Hyvä pigmentti. Kevyet korvat. Hyvin kulmautunut edestä. Kevyt eturinta. Tasapainoiset kulmaukset. Oikeat rungon mittasuhteet. Liikkuu hyvin sivulta, hieman löysästi edestä. Runsas, laadukas turkki. Esiintyy edukseen. Käsiteltävissä

TUUSULA RN 5.9.2021, tuomari Petru Muntean

JUN EH JUK2

Arvostelu: 9 months old female, little bit small and flying ears, correct bite, compact in body, correct angulations, coat and pigmentation typical, good movement

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN H

Arvostelu: Good proportions. Excellent temperament. Restricted in front. Paces after when moving, I’d like to see a little more substance. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN EH  
Arvostelu: Longer than tall, scissor bite, doesn’t enough width in muzzle, ears could be closer, toes out in front, coming back is restricted, no drive, more toyish, straight in stifle.

Käsiteltävissä

**KILNHURST QUICKSILVER** ER20981/20 synt. 11.11.2019

RUOVESI RN 5.9.2021, tuomari Olli Kokkonen

NUO HYL

Arvostelu: Erinomainen tyyppi. Oikeat mittasuhteet, oikea luuston vahvuus. Tasapainoisesti kulmautunut. Hyvä ylälinja ja häntä. Hyvä ilme. Oikeat pään mittasuhteet. Hyvät korvat. Leikkaava purenta. Oikea turkin laatu. Blue merle-väri. Liikkuu rodunomaisesti. Palkintosija määräytyy koon mukaan. (korkeus 46cm)

**LILSUNKISS CANDY 4 A CHAMPION** FI2170/19 synt. 20.3.2018

LIEKSA RN 18.7.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

AVO ERI AVK1

Arvostelu: Feminiininen, tilava runkoinen narttu. Kevyet korvat. Kuono-osa saisi olla täyteläisempi silmien alta sekä alaleuka leveämpi. Hyvä takaosa. Toivoisin etukulmauksia enemmän. Liikkuu hyvin sivulta. Käsiteltävissä

LUUMÄKI RN 31.7.2021, tuomarina Paavo Mattila

AVO ERI AVK1 PN1 SA VSP SERT FI MVA

Arvostelu: Hyvärakenteinen narttu jolla oikeat mittasuhteet. Kaunisilmeinen pää. Erinomainen runko. Polvikulmauksia voisi olla enemmän. Hyvälaatuinen karva. Liikkuu hyvin. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

VAL EH VAK1

Arvostelu: Good proportions. Excellent temperament. Sidegait is adequate. Tail carriage a bit high. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

VAL ERI VAK1 PN4 SA  
Arvostelu: Slightly longer than tall, needs more undercoat, good neck & layback of shoulder, good pigment, like tighter ear, would like more filled muzzle, moves well coming-going Käsiteltävissä

**LOVELY LION CRAZY DREAM**LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

AVO ERI AVK2 Koko 40

Arvostelu: Tänään kovin karvaton. Hyvät raamit. Hyvä pää, jossa oikeat linjat. Hyvä ilme. Hienot korvat. Hyvä vahva kuono. Oikea purenta. Erinomainen kaula. Upea ylälinja. Täyteläinen runko. Hyvä eturinta. Erinomainen lantio. Lihaksikas neiti. Riittävä luusto. Hieman litteät tassut. Hyvä tehokkuus sivuliikkeessä. Miellyttävä käytös. Hyvin esitetty.

**LOVELY LION DAENERYS STORMBORN**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

NUO EH NUK2 Koko 38

Arvostelu: Kovin nuorekas. Voisi olla ryhdikkäämpi. Vielä kovin ilmava. Tyypikäs pää. Oikea ilme. Ok korvat. Hieman lyhyt kaula. Voisi olla paremmin kulmautunut edestä. Hieman niukka eturinta. Hyvä ylälinja. Hieman jyrkkä lantio. Riittävä luusto. Ok tassut. Heittää eturaajoja turhan paljon liikkeessä. Kesäkarvassa. Miellyttävä käytös.

**LOVELY LION EXPLODING SNAP** ER44663/20 synt. 14.8.2020

ECKERÖ KV 25.9.2021, tuomari Juan Miranda Saucedo

JUN EH JUK1

Arvostelu: Correct type with a very thin body. Strong head with very big eyes. Moderate neck, a little bit open in the front, not very strong in the back. In movement he is sometimes facing a very long body.

**LOVELY LION HEIL TO THE VICTOR**LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK3

Arvostelu: 5kk, feminiininen pentu jolla hyvät mittasuhteet, narttumainen pää, kevyet korvat, hyvät silmät ja purenta, hyvä kaula, kevyt eturinta, runko tarvitsee aikaa, hyvät takakulmaukset ja käpälät, turkki vaiheessa, liikkuu reippaasti hyvällä askelpituudella mutta pentu on kapea ja liikkeet sen mukaisesti hyvin kapeat, astuu miltei ristiin, hyvä käytös.

**MARVELMAS WINTER SPIRIT AT BLACK WIZARDS** FI37884/21 synt. 26.12.2020

PORI KV 31.7.2021, tuomari Mari Lackman

PEK1 KP ROP

Arvostelu: 7kk, tasapainoisesti rakentunut narttupentu jolla vielä kevyt pää ja raskaat korvat. Hyvä pigmentti, kaunis kaula, tasapainoiset kulmaukset ikäisekseen, oikea hännän kiinnitys, ikäisekseen oikeat liikkeet ja karvan laatu.

IISALMI KV 7.8.2021, tuomari Leif-Herman Wilberg

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Very promising puppy. Very nice feminine head. Good ears and eyes. Good neck and topline. Good croup and tail. Good body and angulation and feet. Excellent coat. Sound mover. Käsiteltävissä

ÄÄNEKOSKI RN 14.8.2021, tuomari Harto Stockmari

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Oikea sukupuolileima+mittasuhteet. Kaunis pää. Hyvä kaula+ylälinja. Etuosan tulee vielä kehittyä. Hyvä runko. Hyvä karva. Esiintyy iloisesti ja liikkuu hyvällä askeleella.

Käsiteltävissä  
JYVÄSKYLÄ RN 4.9.2021, tuomari Kati Taipale

PEK1 KP ROP

Arvostelu: Lupaava pentu, jolla kivat mittasuhteet ja sopiva luuston vahvuus. Oikeailmeinen pää. Vielä pyöreyttä kallossa. Hyvin asettuneet korvat, kun haluaa niitä näyttää. Oikea rungon malli ja syvyys, mutta rintakehä saisi olla pidempi. Niukemmin kulmautunut edestä, voimakkaammin takaa. Liikkuu yhdensuuntaisesti takaa, melko hyvin edestä. Sujuva sivuliike, häntä kohoaa hetkittäin liikkeessä. Lupaava karvapeitteen laatu löydettävissä. Reipas käytös.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

PEK1 KP VSP

Arvostelu: Kaunis narttupentu. Erinomainen vahvuusaste. Ok koko. Lupaava pään malli. Kaunis ilme. Hieman matalalle kiinnittyneet korvat. Hyvät leuat. Erinomainen kaula. Hyvin lupaava eturinta ja rungon vahvuus. Kaunis ylälinja. Ok lantio. Kaunis takaosa. Hyvät matalat kintereet, oikea ryhti ja tassut. Lupaava sivuliike. Rauhallinen käytös. Hyvin esitetty.

LAHTI RN 26.9.2021, tuomari Olli Kokkonen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 9 kk. Tyypiltään erinomainen narttu, jolla oikeat rungon mittasuhteet. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvä luuston vahvuus. Hyvä ylälinja ja häntä. Oikeat pään mittasuhteet. Oikeanlaiset korvat, oikeamuotoiset silmät. Leikkaava purenta. Oikea turkinlaatu, mutta ei parhaassa kunnossa tänään. Liikkuu rodunomaisesti. Käyttäytyy ystävällisesti.

KEURUU RN 2.10.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erinomaisella ulottuvuudella sivulta liikkuva, hyvänkokoinen nuori narttu, jonka rungon mittasuhteet näkyvät liikkeessä. Riittävä kallo-osan leveys. Kookkaat, mutta kevyet korvat. Hyvä otsapenger ja ilme. Hyvä kuono-osan pituus, joka voisi olla täyteläisempi silmien alla. Hyvin rakentunut edestä. Erinomaiset suorat eturaajat. Vaihtaa karvapeitettä. Hyvä häntä. Parhaimmillaan liikkeessä. Käsiteltävissä

**MARVELOT A DREAM COME TRUE** FI41225/20 synt. 30.6.2020

RUOKOLAHTI RN 10.7.2021, tuomari Annukka Paloheimo-Segersven

JUN EH JUK1

Arvostelu: Etuosaltaan niukasti kulmautunut, joka vaikuttaa liikkeisiin. Hyvät pään mittasuhteet. Hyvä purenta ja rintakehä. Melko niukat takakulmaukset. Tasapainoinen, mutta hieman rajoittunut liikerata. Karvapeite ei parhaassa kunnossa tänään. Miellyttävä luonne. Kauniisti esitetty.

LAUKAA KR 10.7.2021, tuomari Harry Tast

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Kauniit tasapainoiset nartulle sopivat linjat rungossa. Erinomainen narttumainen pää ja ilme. Tasapainoisesti kulmautunut. Hyvin kehittynyt pitkä tilava rintakehä. Hyvä turkki. Kaunis väritus. Leveät etuliikkeet. Häntä nousee liikkeessä. Käsiteltävissä

PORI KV 31.7.2021, tuomari Mari Lackman

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: 13kk, nartulle sopivat mittasuhteet, hyvä pään profiili, hyvä rintakehä, erinomainen luuston vahvuus, kohtuulliset kulmaukset. Hyvä hännän kiinnitys, erinomainen karvanlaatu, sopivasti värittynyt. Sujuvat liikkeet, rauhallinen luonne.

HELSINKI RN 21.8.2021, tuomari Tarja Löfman

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: 1-vuotias vankkarunkoinen narttu. Hyvä purenta. Kapealinjainen pää. Hyvä kaulan pituus ja etukulmaukset. Hieman pitkä lanneosa. Hyvin rakentunut takaosa. Liikkuu erinomaisella askelpituudella ja asenteella. Mukava käytös. Käsiteltävissä

RIIHIMÄKI NORD 28.8.2021, tuomari Marianne Holm Larnemaa

JUN EH JUK1

Arvostelu: Matalaraajainen 14kk. Hyvä pää ja erinom. ilme. Oikeat korvat, kauniit silmät. Erinom. kuono, erinom. kaula ja hyvin kehittynyt eturinta. Tilava runko, vielä pennun pyöreyttä. Kokoon sopiva luusto, hyvin kulmautunut etuosa, takaa niukka. Raajat saisi olla korkeammat. Hyvä karvan laatu. Liikkuu länkisäärisesti takaa, ulkokierteisesti edestä, sivulta riittävin askelin. Häntä voisi olla liikkeessä hillitympikin. Käsiteltävissä

RIIHIMÄKI KV 29.8.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

JUN EH JUK1

Arvostelu: Hyvänkokoinen narttu jonka toivoisin lyhyemmäksi rungoltaan, hyvä kallo-osa, kookkaat korvat, kuono-osa saisi olla täyteläisempi silmien alta, hyvin kulmautunut ja rakentunut edestä, hyvä väritys ja karvapeite. Pentumaista pehmeyttä ylälinjassa, liikkuu hyvin sivulta, löysästi edestä. Palkintosija rungon mittasuhteista. Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK1 PN2 SA SERT VSP JUNIORI Koko: 40

Arvostelu: 14 kk tänään hieman tukevassa kunnossa. Hyvin kauniit raamit. Riittävä raajakorkeus. Kaunis pää. Erinomainen ilme. Ok korvat. Hyvät leuat. Hyvin kaunis kaula. Upea eturinta. Suora ylälinja. Kaunis lantio. Oikea rungon malli. Erinomainen luusto ja tassut. Hyvin kaunis karva. Kaunis sivuliike. Rauhallinen käytös.

TAMPERE RN 18.9.2021, tuomari Satu Ylä-Mononen

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: Erinomainen koko ja mittasuhteet. Hyvä ilmeinen oikea linjainen pää. Oikea purenta. Hyvä kaula ja ylälinja. Hyvä rungon vahvuus. Tasapainoiset niukahkot kulmaukset. Hieman korkea asentoinen häntä. Liikkuu hieman kapeasti takaa. Liikkeessä korkeahko häntä. Hyvä laatuinen karva. Hyvä merle väritys.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN EH JUK3

Arvostelu: Good proportions. Good temperament and condition. Nice rear movement. A bit wide in front. Tail carriage a bit high. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN ERI JUK2 PN3 SA

Arvostelu: Proper shape, correct ear placement, scissor bite, good filled forechest, well laid back shoulders, good going-coming & going around. Käsiteltävissä

**MARVELOT AMAZING CANDY GIRL** FI41224/20 synt. 30.6.2020

ESPOO KR EUKANUBA SUMMER SHOW 7.8.2021, tuomari Virpi Montonen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Vielä kovin keskeneräisen kokonaiskuvan antava juniori. Jolla hyvät mittasuhteet. Karvapeite vaihtumassa, melko hyvä pää. Kevyet korvat ja kiva ilme. Hyvä, vahva selkä ja runko. Niukasti kulmautunut, liikkeiden tulisi olla ulottuvammat ja tehokkaammat, esiintyy hyvin.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI Koko 39

Arvostelu: Erittäin miellyttävä malli. Hyvä koko, oikeat mittasuhteet. Oikea nartun pää. Kaunis ilme. Varsin hyvät korvat. Riittävä kaula. Ylälinja voisi olla tiiviimpi. Hieman pitkä lanneosa. Hyvä lantio. Erinomainen eturinta. Oikea rungon vahvuus. Hyvä luusto ja tassut. Liikkuu hyvällä sivuaskeleella. Miellyttävä käytös. Kesäkarva.

HYVINKÄÄ KR 18.9.2021, tuomari Marianne Holm-Larnemaa

JUN EH JUK2

Arvostelu: Narttumainen, viehättävä. Hyvät mittasuhteet. Erinomainen tilava runko. Riittävä raajaluusto. Hyväilmeinen pää. Eläväiset korvat. Hyvä kaula. Hyvin kulmautunut etuosa, takaa niukempi. Liikkuu ahtaasti takaa, edestä hyvin. Takapotku saisi olla hivenen voimakkaampi ja häntä maltillisempi. Karva ok.

**MARVELOT AND LIFE GOES ON** FI41226/20 synt. 30.6.2020

LUUMÄKI RN 31.7.2021, tuomarina Paavo Mattila

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Hyvin rakentunut nuori narttu. Hyvämallinen pää. Kaunis kaula. Sopusuhtainen runko. Hyvä ylälinja. Niukasti kulmautuneet takaraajat. Hyvä karva. Liikkuu hyvin. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

TUUSULA RN 5.9.2021, tuomari Petru Muntean

JUN ERI JUK1 PN1 SA ROP SERT

Arvostelu: 14 months, good type, typical head with goos expression, typical body structure, rectangular with good bone and angulations, typical coat and expression, excellent in movement, little bit too long in loins

HYVINKÄÄ KR 18.9.2021, tuomari Marianne Holm-Larnemaa

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Vankka narttu. Erinomaiset mittasuhteet. Riittävä raajaluusto. Hyväpiirteinen pää. Eläväiset korvat. 5 yläetuhammasta. Purenta ok. Pyöreät silmät saisivat olla mantelimmat. Hyvä kaula. Erinomainen eturinta ja rintakehä. Hyvin kulmautunut edestä, niukasti takaa. Liikkuu varvasahtaasti takaa, edestä ja sivulta hyvin.

LAHTI RN 26.9.2021, tuomari Olli Kokkonen

JUN ERI JUK2

Arvostelu: 15 kk. Suurikokoinen narttu, jolla oikeat rungon mittasuhteet. Tasapainoiset kulmaukset, sopiva luuston vahvuus. Hyvä ylälinja. Oikeat pään mittasuhteet, korvat saisivat olla päänmyötäisemmät. Suuret pyöreähköt silmät. Leikkaava purenta. Oikeanlaatuinen turkki. Bluemerle väritys. Liikkuu ja käyttäytyy hyvin.

**NASHVILLE** SE22951/2019 synt. 8.3.2019

ECKERÖ KV 25.9.2021, tuomari Juan Miranda Saucedo

AVO ERI AVK2

Arvostelu: Correct size with avery thin body. Moderate head with a strong expression. Short neck. A little bit longer body. Moderate balance when she moves.

**NORDIC NINJA’S A TASTE OF LOVE** ER54435/19 synt. 4.11.2019

HARJAVALTA RN 4.9.2021, tuomari Tarja Löfman

NUO HYL

Arvostelu: 1v 10kk feminiininen narttu, jolle toivoisin selvemmän rotutyypin. Hyvä purenta ja pigmentti. Kapealinjainen pää ja pyöreä kallo-osa. Niukasti kulmautunut edestä ja takaa. Hento luusto, reippaat liikkeet. Puutteellisen rotutyypin takia päivän arvosana on hylätty.

Käsiteltävissä

**PNP SPARKELLY'S AQUA AZZURRA** ER14572/22 synt. 17.7.2019

KEURUU RN 2.10.2021, tuomari Tanya Ahlman-Stockmari

AVO H

Arvostelu: Matalaraajainen. Lanneosaltaan hieman pitkä narttu. Selvä sukupuolileima. Hyvä kallo-osan leveys, mutta kovin voimakkaat posket. Vankka kuono-osa, jonka tulisi olla pitempi. Lyhyt vahva kaula. Riittävä eturinta. Olkavarsi saisi olla viistompi. Hyvä rintakehän pituus. Oikeanlaatuinen karvapeite. Liikkuu hieman kapeasti edestä. Ei tule lisää vahvistua rungolta. Toivoisin näkeväni päässä ja ilmeessä enemmän rodunomaisia yksityiskohtia.

Käsiteltävissä

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

AVO H

Arvostelu: Proportions are off in body, too short in back. Good temperament on table. Seems nervous when gaiting which affects how the rear movements look. Head out of balance to body. Käsiteltävissä

**QUBERA RECINTO'S ALL STARS** NO63556/20 synt. 25.7.2020

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN H

Arvostelu: Good body proportions and side gait. Excellent temperament. Good condition. Very concerned about bite. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN EH JUK4

Arvostelu: Longer than tall, like ears more closer, good pigment, good double-coat, nice arched neck into shoulders, was weak in rear in movement, not strong front/reach, funky roached topline. Käsiteltävissä

**RAISON DU PIC D'ESPADE** FI55288/20 synt. 21.5.2020

TUUSNIEMI RN 3.7.2021, tuomari Leni Finne

JUN EH JUK1

Arvostelu: Riittävät mittasuhteet ja luusto, melko kapea pää, hyvät silmät ja korvat, hyvä kaula ja ylälinja, niukka eturinta, niukat etukulmaukset, oikea rintakehä, jyrkkä lantio, melko niukat takakulmaukset, liikkeessä takakorkea, turhan kippura häntä. Käsiteltävissä

KALAJOKI RN 23.7.2021, tuomari Elina Haapaniemi

JUN EH JUK2

Arvostelu: 14kk vanha kooltaan ylärajalla. Ystävällinen vilkas narttu. Hyvä kallo, kuono-osassa voisi olla hieman vahvuutta. Hyvä purenta. Riittävä runko, sopivat takakulmaukset. Saisi esiintyä hieman rauhallisemmin. Kantaa häntänsä selän päällä seistessä ja liikkeessä. Hyvät sivuliikkeet. Etuaskeleen tulee vakiintua. Käsiteltävissä

PORI KV 31.7.2021, tuomari Mari Lackman

JUN EH JUK2

Arvostelu: Koon ylärajalla, hyvä pään sivuprofiili, hieman raskaat korvat. Hyvä kaula, seistessä suora selkälinja, liikkeessä välillä tänään köyristyy, hyvin kulmautunut edestä, polvikulma saisi olla voimakkaampi, jyrkkä lantio, korkeahko kinner, keskipitkät liikkeet, tarvitsee kehätottumusta.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN EH Koko 44  
Arvostelu: Koon ylärajoilla. Tänään hieman ilmava. Mallikas pää. Oikea ilme. Hieman pyöreä kallo-osa. Hyvät leuat. Oikeat korvat. Hyvin kaunis kaula, joka kiinnittyy kauniisti runkoon. Turhan pitkä lanneosa, erinomainen lantio. Nuorekas eturinta. Vielä matala rintakehä. Hyvä luusto. Hieman litteät tassut. Juuri hyväksyttävät värimerkit päässä. Kesäkarva. Riittävän tehokas sivuliike. Turhan löysät kyynärpäät. Miellyttävä käytös.

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

NUO ERI NUK1 PN3 SA

Arvostelu: Proper proportions. Good substance and condition. Proper sidegait. Could work all day. Käsiteltävissä

**REVERIE DU PIC D'ESPADE** FI49011/20 synt. 21.5.2020

ALAVUS KR MILJOONAKOIRA 12.6.2021, tuomari Susanna Uusitupa-Kärppä

JUN ERI JUK2

Arvostelu: Erinomaisen tyyppinen, 10 kk vanha juniorinarttu. Hieman kapea pää. Hyvä pigmentti, purenta ok. Hyvät rungon mittasuhteet. Hyvä rintakehä. Tasapainoiset kulmaukset. Hyvälaatuinen karvapeite. Liikkuu hieman ahtaasti takaa, ok edestä. Sujuva sivuliike. Hetkittäin turhan korkea häntä. Käsiteltävissä

OULUN ILOISEN KOIRAN KV-NÄYTTELY 10.7.2021, tuomari Leila Kärkäs

JUN HYL

Arvostelu: Hyvät mittasuhteet omaava, hieman kookkaalta näyttävä narttu, jolla hyvät pään linjat ja korvien asento. Hyvä kaula, hieman pehmeyttä ylälinjassa. Luisu lantio ja korkea hännänasento liikkeessä. Liikkuu hyvin, hyvä karva. Pöydällä antoi katsoa hampaat, runkoa läpikäydessä hyökkäsi osuen hatun lieriin. Käytöksen vuoksi palkintosija hylätty.

Vihainen

**ROMANCE-A-L-ITALIENNE DES ROMARINS DE MAYERLING** FI19285/21 synt. 31.7.2020

RANTASALMI KR 3.7.2021, tuomari Kari Järvinen

JUN EH JUK1

Arvostelu: Vielä kovasti kesken kehityksen oleva narttu. Runko tulee täyttyä iän kuluessa. Hieman kevyt kuono. Riittävä kaula. Turhan luisu lantio. Hyvä turkki. Liikkuu kevyesti.

Käsiteltävissä

OUTOKUMPU RN 24.7.2021, tuomari Pirjo Aaltonen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Hyväluustoinen nuori narttu, jolla oikea peitinkarvan laatu, mutta esiintyy tänään kovin niukassa pohjavillassa, mikä keventää yleisvaikutelmaa. Ikäisekseen hyvä pään vahvuus. Tyypillinen ilme. Hyvät korvat. Hieman niukat kulmaukset. Liikkuu hyvin takaa, vielä löysästi edestä. Sujuvat sivuliikkeet. Tiivis hyvä ylälinja. Käsiteltävissä

MIKKELI KV 31.7.2021, tuomari Minna Manninen

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 1-vuotias juniorinarttu. Hyvänkokoinen. Oikeat mittasuhteet. Hyvät korvat, silmät ja kuono-osa. Erittäin hyvä kaula. Kaunis runkorakenne. Tasapainoiset kulmaukset. Yhdensuuntaiset, hieman takaa ahtaat liikkeet. Erittäin hyvä sivuaskel. Hännänkanto ok. Hyvä väritys. Oikea karvanlaatu. Rauhallinen ja iloinen käytös. Karvapeite vaihtumassa.

Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK2 Koko: 42

Arvostelu: Hyvin miellyttävä kokonaisuus. Vielä nuorekas, kuten kuuluu. Hyvin kaunis pää. Ihana ilme. Oikeat korvat. Hyvät leuat. Kaunis kaula. Oikea ylälinja ja lantio. Toivoisin paremman eturinnan. Vielä ilmava runko. Hyvä luusto. Ok tassut. Tänään hieman karvaton. Hyvä teho sivuliikkeessä. Hienot raamit, joihin hän voi vielä kasvaa.

**THE LION QUEEN NALA DES MINIS VAILLANTS** ER17486/21 synt. 21.5.2020

ESPOO KR EUKANUBA SUMMER SHOW 7.8.2021, tuomari Virpi Montonen

JUN EH JUK2

Arvostelu: Pulskassa kunnossa esiintyvä. Tänään kovin turkiton juniori, jolla hyvät mittasuhteet ja sopiva luuston vahvuus. Hyvä pää, epävarmat korvat. Edestä riittävästi, takaa niukasti kulmautunut. Kinnerahtautta. Liikkeiden tulisi olla ulottuvammat ja tehokkaammat. Ihana luonne.

**WESTGROVE EXPLOSIVE SPEED**

LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK1 KP ROP

Arvostelu: 6kk, vankka hyvin kehittynyt narttu, vahva pää jossa hyvä otsapenger, kevyesti taittuvat korvat, pyöreät jääsilmät, hyvä tanakka kuono ja oikea purenta, hyvä kaula ja eturinta sekä runko, hyvin kulmautunut edestä, riittävästi takaa, hyvä luusto ja käpälät, hyvä pentuturkki, lanneosa korostuu liikkeessä, liikkuu hyvin takaa mutta takaliike jää lyhyeksi, käyttää hyvin häntäänsä, seisoo hyvin raajoillaan, hyvä käytös.

**WESTGROVE FAT LADY DANCING** ER48155/19 synt. 5.9.2019

KALAJOKI KV 24.7.2021, tuomari Kati Taipale

NUO EH NUK1

Arvostelu: Kookas, hieman kevytluustoinen narttu jolla riittävät mittasuhteet. Vahva pää, jossa oikeat mittasuhteet ja linjat. Kauniit silmät, oikein asettuneet korvat. Purenta ok. Eturinta saa vielä kehittyä. Oikea rintakehän malli ja syvyys, mutta rintakehä voisi olla pidempi. Lanneosa saisi olla pidempi. Niukemmin kulmautunut edestä, hyvin takaa. Liikkuu kapeasti takaa. Edestä ulkonevin kyynärin. Sopiva ulottuvuus sivuliikkeessä. Turhan laskeva lantio, joka näkyy etenkin liikkeessä. Niukka, mutta oikeanlaatuinen karvapeite. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

AVO ERI AVK2

Arvostelu: Good shape, proper length of neck, well laid back shoulders, proper ears & placement, scissor bite, good pigment, good coming-going & round. Käsiteltävissä

**WESTGROVE FLYING HIGH** ER21768/19 synt. 30.9.2018

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

AVO EH AVK2

Arvostelu: Excellent temperament. Good condition. A bit long in body. Sidegait adequate. High in the rear. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

AVO EH AVK4

Arvostelu: Slightly longer than tall, doublecoat, good bone, would like tighter ear, scissor bite, good filled muzzle, good going & coming, would like to see more reach & drive.

Käsiteltävissä

**WESTGROVE LAST SUMMER DAY** FI57732/20 synt. 18.12.2020

KALAJOKI RN 23.7.2021, tuomari Elina Haapaniemi

JUN ERI JUK1

Arvostelu: 10kk vanha tricolor. Hyvin kevyessä turkissa esitetty ystävällinen narttu, jolla hyvin kaunis pää, riittävän tummat silmät, vielä kovin kaita runko. Sopivasti kulmautunut, takaosa vielä kovin pentumainen olemus. Oikea liikerata. Käsiteltävissä

KALAJOKI KV 24.7.2021, tuomari Kati Taipale

JUN H

Arvostelu: Kevytrakenteinen narttu jolla riittävät mittasuhteet. Kapealinjainen pää jossa oikea ilme. Kuono voisi olla hieman pidempi. Oikein asettuneet korvat. Purenta ok. Ikään sopiva eturinta. Sopiva rinnan syvyys, mutta rintakehä turhan lyhyt. Niukasti kulmia edestä, paremmin takaa, mutta polvi- ja kinnerkulma voisi olla selvempi. Liikkuu kapeasti takaa, melko hyvin edestä. Hyvä ulottuvuus sivuliikkeessä. Pehmeä karvapeitteen laatu. Esitetään tänään turhan hoikassa kunnossa. Miellyttävä käytös. Käsiteltävissä

HELSINKI RN 21.8.2021, tuomari Tarja Löfman

JUN ERI JUK2

Arvostelu: 11kk vanha erinomaisen tyyppinen juniorinarttu. Hyvä purenta ja pigmentti. Kapealinjainen pää, jossa oikeat mittasuhteet. Hyvä luusto. Tasapainoiset kulmaukset. Rintakehän tulee täyttyä. Liikkuu sivulta hyvin, löysästi edestä. Tänään kovin niukassa karvassa. Lupaava kokonaisuus. Käsiteltävissä

HELSINKI NORD HELSINKI WINNER 18.12.2021, tuomari Joseph Reno

JUN ERI JUK1 PN1 SA VSP SERT NORD SERT HELJW21 HELW21

Arvostelu: Good breed type and proportions. Excellent temperament. Nice easy sidegait. Looks like could work all day. Käsiteltävissä

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

JUN ERI JUK3

Arvostelu: Slightly longer than tall, proper ear placement, scissor bite, more single than double coat, good neck, v. good shoulders, good movement coming-going

Käsiteltävissä

**WESTGROVE LOOKS LIKE A DIAMOND**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN EH Koko 43

Arvostelu: Koon ylärajoilla. Upeassa lihaskunnossa. Voisi olla hieman (?). Turhan pitkä lanneosa. Hieman kapea pää. Turhan pyöreät silmät. Hieman isot korvat. Kaunis kaula. Erinomainen ylälinja. Hyvä lantio. Lupaava eturinta. Riittävä luusto. Kauniit tassut. Kesäkarvassa. Riittävä tehokkuus sivuliikkeessä. Saa vielä tasapainottua edestä. Miellyttävä käytös.

**WESTGROVE LOOKS LIKE BLACK MAGIC**

ÄÄNEKOSKI RN 14.8.2021, tuomari Harto Stockmari

JUN ERI JUK1

Arvostelu: Erittäin narttumainen. Vähän pitkä kokonaisuus. Hyvä pää+kaula. Ikäisekseen hyvä eturinta. Hyvä runko, mutta hieman pitkä lanneosa. Hyvä takaosa. Liikkuu sivusta hyvin, löysästi edestä. Pehmeä ylälinja. Tarvitsee aikaa. Käsiteltävissä

JYVÄSKYLÄ RN 4.9.2021, tuomari Kati Taipale

JUN EH JUK1

Arvostelu: Vielä pentumainen narttu, jolla oikeat mittasuhteet ja sopiva luuston vahvuus. Kapealinjainen pää ja turhan kookkaat ja ilmavat korvat. Purenta ok. Hyvin kehittynyt eturinta. Niukemmin kulmautunut edestä, voimakkaammin takaa. Oikea rungon malli ja syvyys, mutta rintakehä saisi olla syvempi. Liikkuu melko hyvin takaa, edestä ulkonevin kyynärin. Sujuva ja ulottuva sivuliike. Oikea karvapeitteen laatu tulossa. Miellyttävä käytös.

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

JUN ERI JUK4 Koko 39

Arvostelu: Hyvä koko. Antaa turhan pitkän vaikutelman. Hieman kapea pää ja hieman niukka kuono. Oikea ilme. Ok korvat. Erinomainen kaula. Upea tiivis runko. Liian pitkä lanneosa. Hyvä lantio. Erittäin lupaava eturinta. Hyvä luusto. Hieman litteät tassut. Erinomainen tehokas sivuliike. Hyvin miellyttävä käytös.

**WESTGROVE SOUNDS OF WIND**

LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

PPEK4

Arvostelu: Miltei 6kk, kookkaanpuoleinen narttupentu jolla hyvät mittasuhteet ja ylälinja, hyvä pää, isot raskaat korvat, hyvä purenta, kirsupigmentti ei täydellinen, hyvä kaula ja runko, hyvät tasapainoiset kulmaukset, hyvä luusto ja käpälät, hyvä häntä, hyvä karvanlaatu, vapaat joustavat liikkeet joskin hieman korkea etuaskel, viehättävä käytös.

**WESTGROVE WIND OF CHANCE**LAHTI PN 23.10.2021, tuomari Maija Mäkinen

Arvostelu: Miltei 6kk, vankka hyvin kehittynyt pentu, hyvät nartun mittasuhteet, vahva pää, isot raskaat korvat, jääsilmät, oikea purenta, kirsupigmentti ei täydellinen, täyteläinen eturinta, vankka runko, hyvät takakulmaukset, hyvä luusto ja käpälät, hyvä karvanlaatu, liikkuu hyvin takaa ja sivusta, löysästi edestä, selässä hieman pehmeyttä, käyttää hyvin häntäänsä, miellyttävä käytös, toivottavasti ei kasva enää.

**WOLFNIGHT'S POKERFACE**

PORVOO RN 1.8.2021, tuomari Paula Heikkinen-Lehkonen

NUO ERI NUK1 PN1 SA VSP SERT

Arvostelu: Hyvä koko ja mittasuhteet. Sopiva luuston vahvuus. Hyvä pään muoto. Hyvä kaula ja ylälinja. Rintakehässä tarpeeksi tilavuutta. Hyvät raajojen kulmaukset. Hyvälaatuinen, vielä hieman lyhyt karva. Täysmittainen häntä. Käytöksessä vielä hieman tottumattomuutta. Käsiteltävissä

HARJAVALTA RN 4.9.2021, tuomari Tarja Löfman

NUO ERI NUK1 PN1 SA VSP SERT

Arvostelu: N. 2-vuotias, feminiininen narttu. Hyvä koko ja mittasuhteet. Oikea purenta ja hyvä pigmentti. Pää voisi olla hieman leveämpi. Hyvin kulmautunut edestä ja takaa. Rintakehä on oikean syvyinen, mutta voisi olla leveämpi. Hyvät takakulmaukset. Liikkuu hyvin sivulta, vallattomasti edestä. Karva vaihtumassa Käsiteltävissä

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

NUO EH NUK1 Koko 41

Arvostelu: Lupaava nuori nainen. Tänään vielä hieman ujosteleva. Kaunis pää. Hyvät korvat. Ok ilme. Riittävä kuono. Hyvä kaula. Lupaava eturinta. Tiivis runko. Hyvä lanne. Oikea lantio. Erinomainen luusto. Kauniit tassut. Kaunis kesäkarva. Erittäin lupaavat liikkeet. Toivottavasti hän kasvaa arvostamaan omaa kauneuttaan.

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

AVO ERI AVK3

Arvostelu: Good shape, I’d like tighter ears, scissor bite, good length of neck, good double-coat, good pigment, good coming-going. Käsiteltävissä

## 

## **Kasvattajat**

**LOVELY LION**

LAHTI ER 5.9.2021, tuomari Jari Partanen

KASV1 KP

Arvostelu: Kasvattajaryhmä 4 yhdistelmästä. Upeat koot. Varsin hyvä tyyppi. Näillä on hyvä jatkaa. Onnea tulevaisuuteen.

Ryhmässä Lovely Lion Fudge Flies, Lovely Lion Aint It Fun, Lovely Lion Daenerys Stormborn, Lovely Lion Crazy Dream

**WESTGROVE**

HELSINKI KV HELSINKI VOITTAJA 19.12.2021, tuomari Connie Clark

KASV1 KP

Arvostelu: They are very consistant in shape & colour, very good pigment, all have good coat

Ryhmässä Westgrove Midsummer Madness, Westgrove Midsummer Morningstar, Westgrove Fat Lady Dancing, Westgrove Flying High

**Harrastustulokset**

## **Agilitytulokset**

u. AMILOVE’S MAKE THE MATCH ER42584/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Perusrata Medi-2 3./5,00 Mäntsälä 18.9.2021 Karstunen Janne

Perusrata Medi-2 [hyl] Mäntsälä 18.9.2021 Karstunen Janne

Perusrata Medi-2 [hyl] Mäntsälä 18.9.2021 Karstunen Janne

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Vantaa 3.10.2021 Sprij Jan

Perusrata Medi-2 [hyl] Vantaa 3.10.2021 Sprij Jan

Perusrata Medi-2 [hyl] Vantaa 3.10.2021 Sprij Jan

Perusrata Medi-2 [hyl] Helsinki 9.10.2021 Savikko Seppo

Perusrata Medi-2 [hyl] Helsinki 9.10.2021 Savikko Seppo

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Helsinki 9.10.2021 Savikko Seppo

Hyppyrata Medi-2 2./5,00 Kirkkonummi 24.10.2021 Raita-Aho Tommi

Perusrata Medi-2 5./5,00 Kirkkonummi 24.10.2021 Raita-Aho Tommi

Perusrata Medi-2 2./10,00 Kirkkonummi 24.10.2021 Raita-Aho Tommi

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Vantaa 13.11.2021 Semkat Stefanie

Perusrata Medi-2 [hyl] Vantaa 13.11.2021 Savikko Seppo

Perusrata Medi-2 2./-5,03 LUVA Vantaa 13.11.2021 Savikko Seppo

Perusrata Medi-2 1./-11,13 LUVA Vantaa 4.12.2021 Suomalainen Jari

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Vantaa 4.12.2021 Suomalainen Jari

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Vantaa 4.12.2021 Suomalainen Jari

Perusrata Medi-2 [hyl] Vantaa 6.12.2021 Savioja Anne

Perusrata Medi-2 [hyl] Vantaa 6.12.2021 Savioja Anne

u. ANANA'S LONE BUT SO LOVED ER48892/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Pikkumaksi-1 3./-17,52 LUVA Jyväskylä 3.6.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Hyppyrata Pikkumaksi-1 1./-16,54 LUVA Jyväskylä 3.6.2021 Yli-Jaskari Hilpi

n. BASILEAS DON’T STOP ME NOW ER44857/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Perusrata Medi-1 1./-25,18 LUVA Ylöjärvi 27.11.2021 Wüthrich Johanna

Perusrata Medi-1 [hyl] Ylöjärvi 27.11.2021 Wüthrich Johanna

Perusrata Medi-1 [hyl] Tampere 11.12.2021 Luomala Henri

Perusrata Medi-1 5./10,00 Tampere 11.12.2021 Pirttikoski Reetta

n. BASILEAS NEVER GIVE UP EJ29869/21

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Medi-1 1./5,00 Rovaniemi 14.8.2021 Huittinen Harri

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 12.9.2021 Savioja Anne

Hyppyrata Medi-1 1./-15,47 LUVA Rovaniemi 12.9.2021 Savioja Anne

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Oulu 2.10.2021 Karstunen Janne

Hyppyrata Medi-1 3./10,00 Rovaniemi 16.10.2021 Kerminen Petteri

Perusrata Medi-1 1./-22,50 LUVA Pori 20.11.2021 Kerminen Petteri

Perusrata Medi-1 [hyl] Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

Perusrata Medi-1 [hyl] Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

u. CARA LIOM ARDAL ER33441/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 13.11.2021 Savikko Seppo

Perusrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 13.11.2021 Semkat Stefanie

Perusrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 13.11.2021 Semkat Stefanie

Hyppyrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 4.12.2021 Kautto Jouni

Perusrata Pikkumaksi-1 4./5,00 Vantaa 4.12.2021 Kautto Jouni

Hyppyrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 4.12.2021 Kautto Jouni

Perusrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 16.1.2021 Muotka Esa

Hyppyrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 16.1.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Pikkumaksi-1 [hyl] Vantaa 16.1.2021 Mikkilä Sari

n. DALORO GARDENS YOLO NOVA ER10232/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Perusrata Mini-3 [hyl] Oulu 2.7.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Oulu 2.7.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Mini-3 2./10,72 Oulu 3.7.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Mini-3 6./5,00 Oulu 3.7.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Mini-3 1./-10,23 Ylöjärvi 25.7.2021 Wüthrich Johanna

Hyppyrata Mini-3 10./13,00 Ylöjärvi 25.7.2021 Wüthrich Johanna

Perusrata Mini-3 [hyl] Ylöjärvi 25.7.2021 Teileri Timo

Perusrata Mini-3 [hyl] Ylöjärvi 25.7.2021 Jokinen Asko

Perusrata Mini-3 2./-8,66 Tampere 28.7.2021 Laamanen Mia

Hyppyrata Mini-3 2./-2,73 Tampere 28.7.2021 Laamanen Mia

Perusrata Mini-3 1./-4,67 Tampere 28.7.2021 Laamanen Mia

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Tampere 14.8.2021 Raita-Aho Tommi

Hyppyrata Mini-3 2./-10,18 Tampere 14.8.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-3 3./-11,75 Tampere 14.8.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Tampere 14.8.2021 Raita-Aho Tommi

Perusrata Mini-3 9./-5,63 Turku 27.8.2021 Kaukinen Markku

Hyppyrata Mini-3 14./-1,48 Turku 27.8.2021 Kaukinen Markku

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Seinäjoki 4.9.2021 Virtanen Anders

Perusrata Mini-3 8./5,00 Seinäjoki 4.9.2021 Virtanen Anders

Perusrata Mini-3 7./10,00 Seinäjoki 4.9.2021 Virtanen Anders

Hyppyrata Mini-3 2./-9,76 Tampere 2.10.2021 Laitinen Arto

Perusrata Mini-3 3./-11,69 Tampere 2.10.2021 Laitinen Arto

Perusrata Mini-3 3./-12,10 Tampere 2.10.2021 Laitinen Arto

Hyppyrata Mini-3 2./-13,04 Tampere 2.10.2021 Laitinen Arto

Hyppyrata Mini-3 3./-8,71 Tampere 3.10.2021 Laitinen Arto

Perusrata Mini-3 [hyl] Tampere 3.10.2021 Laitinen Arto

Perusrata Mini-3 2./5,00 Tampere 3.10.2021 Laitinen Arto

Hyppyrata Mini-3 4./5,00 Tampere 3.10.2021 Laitinen Arto

Hyppyrata Mini-3 2./0,00 Eurajoki 9.10.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Hyppyrata Mini-3 2./0,00 Eurajoki 9.10.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Perusrata Mini-3 4./5,00 Eurajoki 9.10.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Perusrata Mini-3 2./0,00 Eurajoki 9.10.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Perusrata Mini-3 5./5,00 Tampere 11.12.2021 Pirttikoski Reetta

Perusrata Mini-3 3./-12,02 Tampere 11.12.2021 Luomala Henri

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Tampere 11.12.2021 Pirttikoski Reetta

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Tampere 11.12.2021 Luomala Henri

Hyppyrata Mini-3 1./0,00 Eurajoki 12.12.2021 Mäkelä Marko

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Eurajoki 12.12.2021 Mäkelä Marko

Perusrata Mini-3 [hyl] Eurajoki 12.12.2021 Mäkelä Marko

Perusrata Mini-3 1./0,00 Eurajoki 12.12.2021 Mäkelä Marko

n. GIANT GROOVE'S GINNY ER47770/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Pikkumaksi-1 (hyl) Tampere 13.7.2021 Nyberg Johanna

Hyppyrata Pikkumaksi-1 (hyl) Tampere 13.7.2021 Nyberg Johanna

n. LILSUNKISS CANDY 4 A CHAMPION FI12170/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Perusrata Medi-1 [hyl] Janakkala 21.6.2021 Muotka Esa

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Janakkala 21.6.2021 Muotka Esa

Hyppyrata Medi-1 1./-6,92 LUVA Orimattila 3.7.2021 Luomala Henri

Perusrata Medi-1 3./5,00 Orimattila 3.7.2021 Nyberg Johanna

Perusrata Medi-1 1./5,00 Orimattila 3.7.2021 Nyberg Johanna

Hyppyrata Medi-1 1./-2,52 LUVA Hyvinkää 14.8.2021Rantamäki-Lahtinen Leena

Hyppyrata Medi-1 5./25,91 Hyvinkää 14.8.2021 Rantamäki-Lahtinen Leena

Perusrata Medi-1 2./14,74 Hyvinkää 14.8.2021 Rantamäki-Lahtinen Leena

Hyppyrata Medi-1 3./7,53 Riihimäki 11.9.2021 Wüthrich Johanna

Perusrata Medi-1 2./5,00 Riihimäki 11.9.2021 Wüthrich Johanna

Perusrata Medi-1 2./10,00 Janakkala 18.9.2021 Mäkelä Marko

u. LOVELY LION AWAY FROM THE SUN ER16144/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Oulu 3.4.2021 Jalonen Kari

Perusrata Mini-1 1./-20,91 LUVA Oulu 3.4.2021 Jalonen Kari

Perusrata Mini-1 1./5,00 Oulu 25.4.2021 Kangas Mika

Perusrata Mini-1 [hyl] Oulu 25.4.2021 Kangas Mika

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Oulu 1.5.2021 Suomalainen Jari

Perusrata Mini-1 3./10,00 Oulu 1.5.2021 Suomalainen Jari

Perusrata Mini-1 [hyl] Oulu 1.5.2021 Suomalainen Jari

Hyppyrata Mini-1 3./10,00 Tornio 23.5.2021 Moilanen Mika

Perusrata Mini-1 1./-26,08 LUVA Tornio 23.5.2021 Moilanen Mika

Perusrata Mini-1 3./5,00 Tornio 23.5.2021 Moilanen Mika

Perusrata Mini-1 2./5,00 Rovaniemi 6.62021 Berglund Tomas

Hyppyrata Mini-1 2./-17,89 LUVA Rovaniemi 6.62021 Berglund Tomas

Hyppyrata Mini-1 1./-19,20 LUVA Rovaniemi 6.62021 Berglund Tomas

Perusrata Mini-2 [hyl] Keminmaa 13.6.2021 Kankainen Riikka

Perusrata Mini-2 [hyl] Keminmaa 13.6.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-2 [hyl] Keminmaa 13.6.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-2 6./15,00 Kuopio 18.6.2021 Landen Jessi

Perusrata Mini-2 [hyl] Kuopio 18.6.2021 Karstunen Janne

Hyppyrata Mini-2 4./10,03 Tampere 19.6.2021 Rantamäki-Lahtinen Leena

Perusrata Mini-2 6./5,00 Tampere 19.6.2021 Rantamäki-Lahtinen Leena

Hyppyrata Mini-2 1./-15,00 LUVA Oulu 27.6.2021 Mäkelä Marko

Perusrata Mini-2 [hyl] Oulu 27.6.2021 Mäkelä Marko

Perusrata Mini-2 1./5,00 Oulu 27.6.2021 Mäkelä Marko

Perusrata Mini-2 [hyl] Tampere 19.6.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Mini-2 5./10,00 Oulu 2.7.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Mini-2 1./-20,74 Oulu 3.7.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Mini-2 3./5,00 Oulu 3.7.2021 Landen Jessi

Perusrata Mini-2 [hyl] Oulu 4.7.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-2 2./10,00 Pello 23.7.2021 Hausnerova Vendula

Perusrata Mini-2 [hyl] Pello 23.7.2021 Suomalainen Jari

Perusrata Mini-2 2./5,00 Pello 25.7.2021 Hausnerova Vendula

Hyppyrata Mini-2 2./5,00 Pello 25.7.2021 Suomalainen Jari

Hyppyrata Mini-2 1./10,00 Pello 25.7.2021 Hausnerova Vendula

Perusrata Mini-2 2./15,00 Pello 25.7.2021 Suomalainen Jari

Perusrata Mini-2 1./-17,63 LUVA Kemi 8.8.2021 Viitaniemi Heidi

Hyppyrata Mini-2 1./-14,41 LUVA Kemi 8.8.2021 Viitaniemi Heidi

Perusrata Mini-2 [hyl] Kemi 8.8.2021 Viitaniemi Heidi

Hyppyrata Mini-2 1./-16,38 LUVA Kemi 8.8.2021 Viitaniemi Heidi

Perusrata Mini-2 [hyl] Rovaniemi 15.8.2021 Huittinen Anne

Perusrata Mini-2 [hyl] Rovaniemi 15.8.2021 Huittinen Anne

Hyppyrata Mini-2 1./-15,14 LUVA Rovaniemi 15.8.2021 Huittinen Anne

Hyppyrata Mini-2 [hyl] Tornio 21.8.2021 Hausnerova Vendula

Perusrata Mini-2 1./5,00 Tornio 21.8.2021 Hausnerova Vendula

Perusrata Mini-2 3./5,00 Tornio 21.8.2021 Hausnerova Vendula

Perusrata Mini-2 [hyl] Oulu 11.9.2021 Tienhaara Jari

Perusrata Mini-2 [hyl] Oulu 11.9.2021 Tienhaara Jari

Hyppyrata Mini-2 1./5,00 Oulu 3.10.2021 Karstunen Janne

Perusrata Mini-2 5./5,00 Oulu 3.10.2021 Karstunen Janne

Perusrata Mini-2 5./10,00 Oulu 3.10.2021 Karstunen Janne

Perusrata Mini-2 [hyl] Rovaniemi 17.10.2021 Kerminen Petteri

Perusrata Mini-2 2./10,00 Rovaniemi 17.10.2021 Kerminen Petteri

Hyppyrata Mini-2 3./5,00 Rovaniemi 17.10.2021 Kerminen Petteri

Hyppyrata Mini-2 2./5,00 Tornio 23.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Mini-2 1./5,00 Tornio 23.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Mini-2 [hyl] Tornio 23.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Mini-2 2./10,00 Oulu 31.10.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Mini-2 [hyl] Oulu 31.10.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Mini-2 2./10,00 Oulu 31.10.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Mini-2 [hyl] Oulu 13.11.2021 Kreslina Svetlana

Perusrata Mini-2 [hyl] Oulu 13.11.2021 Kreslina Svetlana

Perusrata Mini-2 [hyl] Oulu 13.11.2021 Kreslina Svetlana

Hyppyrata Mini-2 2./10,00 Tornio 20.11.2021 Berglund Tomas

Perusrata Mini-2 3./10,00 Tornio 20.11.2021 Berglund Tomas

Perusrata Mini-2 1./-19,21 LUVA Tornio 20.11.2021 Berglund Tomas

Perusrata Mini-3 [hyl] Tornio 11.12.2021 Sjölander Amanda

Hyppyrata Mini-3 7./5,00 Tornio 11.12.2021 Sjölander Amanda

Hyppyrata Mini-3 [hyl] Tornio 11.12.2021 Sjölander Amanda

Perusrata Mini-3 [hyl] Tornio 11.12.2021 Sjölander Amanda

n. LOVELY LION CUTE DREAM ER45177/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Liperi 12.6.2021 Raita-Aho Tommi

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Kuopio 18.6.2021 Landen Jessi

Perusrata Mini-1 2./32,89 Joensuu 11.9.2021 Kautto Jouni

Perusrata Mini-1 [hyl] Joensuu 11.9.2021 Kautto Jouni

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Joensuu 11.9.2021 Kautto Jouni

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Joensuu 12.9.2021 Kankainen Riikka

Perusrata Mini-1 3./24,48 Joensuu 12.9.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Liperi 2.10.2021 Mäkelä Marko

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Liperi 2.10.2021 Mäkelä Marko

Perusrata Mini-1 3./21,59 Liperi 2.10.2021 Mäkelä Marko

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Liperi 27.11.2021 Jalonen Kari

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Liperi 27.11.2021 Jalonen Kari

Perusrata Mini-1 [hyl] Liperi 27.11.2021 Jalonen Kari

n. LOVELY LION YEAR OF THE DRAGON ER46669/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Oulu 3.4.2021 Jalonen Kari

Perusrata Medi-1 [hyl] Oulu 3.4.2021 Jalonen Kari

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Oulu 1.5.2021 Suomalainen Jari

Perusrata Medi-1 [hyl] Oulu 1.5.2021 Suomalainen Jari

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Tornio 23.5.2021 Moilanen Mika

Perusrata Medi-1 [hyl] Tornio 23.5.2021 Moilanen Mika

Perusrata Medi-1 1./5,00 Tornio 23.5.2021 Moilanen Mika

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 30.5.2021 Moilanen Mika

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 30.5.2021 Moilanen Mika

Perusrata Medi-1 4./25,00 Keminmaa 12.6.2021 Kankainen Riikka

Perusrata Medi-1 [hyl] Keminmaa 12.6.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Medi-1 2./5,00 Keminmaa 12.6.2021 Kankainen Riikka

Perusrata Medi-1 1./5,00 Rovaniemi 29.6.2021 Berglund Eija

Hyppyrata Medi-1 2./5,00 Rovaniemi 29.6.2021 Berglund Eija

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 29.6.2021 Berglund Eija

Perusrata Medi-1 [hyl] Oulu 2.7.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Oulu 2.7.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Keminmaa 1.8.2021 Berglund Eija

Perusrata Medi-1 [hyl] Keminmaa 1.8.2021 Berglund Eija

Hyppyrata Medi-1 1./-18,77 LUVA Keminmaa 1.8.2021 Berglund Eija

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Tornio 22.8.2021 Hausnerova Vendula

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Tornio 22.8.2021 Hausnerova Vendula

Perusrata Medi-1 [hyl] Tornio 22.8.2021 Hausnerova Vendula

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 12.9.2021 Savioja Anne

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 12.9.2021 Savioja Anne

Perusrata Medi-1 2./5,00 Rovaniemi 12.9.2021 Savioja Anne

Perusrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 16.10.2021 Kerminen Petteri

Perusrata Medi-1 1./5,00 Rovaniemi 16.10.2021 Kerminen Petteri

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Rovaniemi 16.10.2021 Kerminen Petteri

Hyppyrata Medi-1 1./-18,63 LUVA Tornio 24.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Medi-1 [hyl] Tornio 24.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Medi.1 1./5,00 Tornio 24.10.2021 Vertanen Timo

Hyppyrata Medi-1 2./-21,83 LUVA Oulu 30.10.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Medi-1 3./5,00 Oulu 30.10.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Medi-1 6./10,00 Oulu 30.10.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Medi-1 3./5,00 Oulu 14.11.2021 Kreslina Svetlana

Perusrata Medi-1 [hyl] Oulu 14.11.2021 Kreslina Svetlana

Perusrata Medi-1 3./15,00 Oulu 14.11.2021 Kreslina Svetlana

Hyppyrata Medi-1 1./-20,67 LUVA Tornio 21.11.2021 Berglund Tomas

Perusrata Medi-1 2./10,00 Tornio 21.11.2021 Berglund Tomas

Perusrata Medi-1 1./-24,50 LUVA Torni 21.11.2021 Berglund Tomas

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

Perusrata Medi-1 1./-26,79 LUVA Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

Perusrata Medi-1 3./10,00 Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

n. LOVELY LION YES I CAN BOOGIE ER46670/18  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Mini-1 1./5,00 Lempäälä 20.11.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Hyppyrata Mini-1 (hyl) Lempäälä 20.11.2021 Kankainen Riikka

n. LOVELY LION YOU ARE WELCOME ER46667/18

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Mini-1 (hyl) Lieto 13.11.2021 Muotka Esa

n. MY MAGIC KB GLOWIN’ HOT EJ35105/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Perusrata Medi-1 2./10,00 Oulu 25.4.2021 Kangas Mika

Perusrata Medi-1 4./10,00 Oulu 25.4.2021 Kangas Mika

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Oulu 1.5.2021 Suomalainen Jari

Perusrata Medi-1 [hyl] Oulu 1.5.2021 Suomalainen Jari

Hyppyrata Medi-1 3./16,82 Raahe 29.5.2021 Virkkala Katarina

Hyppyrata Medi-1 2./-10,20 LUVA Raahe 29.5.2021 Sivonen Vesa

Perusrata Medi-1 1./-11,21 LUVA Oulu 1.6.2021 Tienhaara Jari

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Oulu 2.6.2021 Moilanen Mika

Hyppyrata Medi-2 1./-8,03 LUVA Oulu 27.6.2021 Mäkelä Marko

Perusrata Medi-2 1./5,00 Oulu 27.6.2021 Mäkelä Marko

Hyppyrata Medi-2 6./12,18 Oulu 3.7.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Medi-2 [hyl] Oulu 3.7.2021 Landen Jessi

Perusrata Medi-2 2./10,00 Oulu 4.7.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Oulu 11.9.2021 Tienhaara Jari

Perusrata Medi-2 3./10,00 Oulu 11.9.2021 Tienhaara Jari

Perusrata Medi-2 [hyl] Oulu 11.9.2021 Tienhaara Jari

Hyppyrata Medi-2 2./5,00 Oulu 3.10.2021 Karstunen Janne

Perusrata Medi-2 1./-16,75 LUVA Oulu 3.10.2021 Karstunen Janne

Perusrata Medi-2 3./-11,00 Oulu 3.10.2021 Karstunen Janne

Hyppyrata Medi-2 [hyl] Tornio 23.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Medi-2 [hyl] Tornio 23.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Medi-2 1./5,00 Tornio 23.10.2021 Vertanen Timo

Perusrata Medi-2 [hyl] Oulu 31.10.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Medi-2 4./10,00 Oulu 31.10.2021 Mikkilä Sari

Perusrata Medi-2 3./10,00 Oulu 31.10.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Medi-2 3./5,00 Oulu 13.11.2021 Kreslina Svetlana

Perusrata Medi-2 [hyl] Oulu 13.11.2021 Kreslina Svetlana

Hyppyrata Medi-2 3./12,13 Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

Hyppyrata Medi-2 4./14,17 Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

Perusrata Medi-2 [hyl] Tornio 12.12.2021 Sjölander Amanda

n. NORDIC NINJA'S ACHIEVE MY DREAMS ER54436/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Lapua 23.5.2021 Savioja Anne

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Lapua 23.5.2021 Viitanen Anne

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Kokkola 31.5.2021 Sivonen Vesa

Hyppyrata Mini-1 3./5,00 Kuopio 18.6.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Mini-1 2./-21,20 LUVA Seinäjoki 22.6.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Hyppyrata Mini-1 4./5,00 Oulu 2.7.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Mini-1 2./-22,55 LUVA Oulu 3.7.2021 Mikkilä Sari

Hyppyrata Mini-1 1./-17,10 LUVA Vöyri 4.7.2021 Virtanen Anders

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Ylöjärvi 25.7.2021 Wüthrich Johanna

Hyppyrata Mini-1 1./-20,79 LUVA Tampere 14.8.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Tampere 14.8.2021 Kankainen Riikka

Hyppyrata Mini-1 5./5,00 Tampere 14.8.2021 Raita-Aho Tommi

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Tampere 14.8.2021 Raita-Aho Tommi

Hyppyrata Mini-1 5./5,00 Seinäjoki 4.9.2021 Virtanen Anders

Hyppyrata Mini-1 1./0,00 LUVA Eurajoki 9.10.2021 Yli-Jaskari Hilpi

Perusrata Mini-1 [hyl] Tampere 11.12.2021 Luomala Henri

Perusrata Mini-1 [hyl] Tampere 11.12.2021 Pirttikoski Reetta

Hyppyrata Mini-1 5./10,00 Tampere 11.12.2021 Luomala Henri

Hyppyrata Mini-1 [hyl] Tampere 11.12.2021 Pirttikoski Reetta

u. NORDIC NINJA'S ALL I NEED ER54434/19  
**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Medi-1 5./17,84 Seinäjoki 4.12.2021 Karstunen Janne

Perusrata Medi-1 [hyl] Seinäjoki 4.12.2021 Karstunen Janne

Perusrata Medi-1 [hyl] Seinäjoki 4.12.2021 Karstunen Janne

Perusrata Medi-1 [hyl] Tampere 11.12.2021 Pirttikoski Reetta

Hyppyrata Medi-1 4./5,00 Tampere 11.12.2021 Luomala Henri

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Tampere 11.12.2021 Pirttikoski Reetta

n. WESTGROVE FAT LADY DANCING ER48155/19

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Vantaa 5.9.2021 Laitinen Arto

Hyppyrata Medi-1 3./5,00 Riihimäki 11.9.2021 Wütrich Johanna

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Riihimäki 11.9.2021 Wütrich Johanna

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Helsinki 9.10.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Helsinki 9.10.2021 Landen Jessi

Hyppyrata Medi-1 [hyl] Vantaa 13.11.2021 Savikko Seppo

Hyppyrata Medi-1 3./10,00 Vantaa 14.11.2021 Raita-Aho Tommi

Hyppyrata Medi-1 6./10,00 Hyvinkää 28.11.2021 Mäkelä Marko

Hyppyrata Medi-1 4./-19,59 LUVA Hyvinkää 28.11.2021 Mäkelä Marko

n. ZERO G'S JAM-MIN' NORTHERN LIGHTS ER15692/20

**Ratatyyppi Luokka Sijoitus/pisteet Paikkakunta Tuomari**

Hyppyrata Mini-1 3./5,00 Lieto 12.12.2021 Virtanen Anders

Hyppyrata Mini-1 1./-14,25 LUVA Lieto 12.12.2021 Virtanen Anders

## **Koiratanssitulokset**

u. BLACK WIZARD'S UNBELIEVABLE DANCER FI46546/20

**Tyyppi Luokka Tulos/pisteet Paikkakunta Tuomari**

HTM ALO H/19,44 Akaa 11.9.2021 Maines Hanna

Freestyle ALO -/0,00 Akaa 11.9.2021 Maines Hanna

HTM ALO -/0,00 Janakkala 16.10.2021 Väänänen Mari

Freestyle ALO -/0,00 Janakkala 16.10.2021 Väänänen Mari

Freestyle ALO -/0,00 Lieto 17.10.2021 Maines Hanna

## **MH-luonnekuvaustulokset**

n. AMILOVE'S SAFARI AT BLACK WIZARDS ER36101/19

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | **Osasuoritus** | **Tulos** |
| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 4 Ottaa itse kontaktia tai vastaa siihen |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 4 Lähtee mukaan halukkaasti, kiinnostuu TO:sta |
| 1c | Kontakti, käsittely | 3 Hyväksyy käsittelyn |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 2 Ei tartu, nuuskii esinettä |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 1 Ei tartu esineeseen |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 1 Ei aloita |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 1 Ei aloita |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 4 | Aktiviteettitaso | 3 Tarkkailevainen ja enimmäkseen rauhallinen, yksittäisiä toimintoja |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 2 Tarkkailee avustajaa, välillä taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 1 Ei saavu avustajan luo |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 6a | Yllätys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan haalarista |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 1 Menee haalarin luo, kun se on laskettu maahan / Ei mene ajoissa |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 2 Pysähtyy, haistelee tai katselee haalaria yhdellä ohituskerralla |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 5 Pakenee enemmän kuin 5 metriä |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 2 Menee räminälaitteen luo kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaisia liikkumisnopeuden vaihteluita vai väistämistä |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta räminälaitetta kohtaan |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 4 Tarkkailee aaveita, lyhyitä taukoja |
| 8c | Aaveet, pelko | 1 On ohjaajan edessä tai sivulla |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 1 Menee katsomaan, kun ohjaaja on ottanut avustajalta hupun pois/Ei mene ajoissa |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 4 Ottaa itse kontaktia avustajaan |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 1 Ei tartu esineeseen |
| 10 | Ampuminen | 4 Keskeyttää leikin/passiiv., lukkiutuu yleisöä, laukauksia tms kohden, ei palaa leikkiin/passiivisuuteen |

n. DREAM COLORS BINA MILA ER10706/18

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | **Osasuoritus** | **Tulos** |
| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 4 Ottaa itse kontaktia tai vastaa siihen |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 2 Lähtee mukaan haluttomasti |
| 1c | Kontakti, käsittely | 2 Väistää tai hakee tukea ohjaajasta |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 3 Leikkii - aktiivisuus lisääntyy/vähenee |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 2 Ei tartu, nuuskii esinettä |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 1 Ei tartu esineeseen |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 3 Aloittaa etenemisen hitaasti, voi lisätä vauhtia, seuraa koko matkan saalista |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 1 Ei aloita |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 4 | Aktiviteettitaso | 3 Tarkkailevainen ja enimmäkseen rauhallinen, yksittäisiä toimintoja |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 3 Kiinnostunut avustajasta, seuraa ilman taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 2 Saapuu linjalle aktiivisen avustajan luo |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 3 On kiinnostunut leikkivästä avustajasta |
| 6a | Yllätys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan haalarista |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 2 Menee haalarin luo, kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta haalariin |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 2 Menee räminälaitteen luo kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 3 Pieni niiaus tai nopeuden vaihtelu kerran, pienenee toisen ohituskerran jälkeen |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta räminälaitetta kohtaan |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 2 Osoittaa yksittäisiä uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 3 Tarkkailee aaveita, pitkiä taukoja, kumpaakin puolet ajasta tai koko ajan toista |
| 8c | Aaveet, pelko | 4 On enimmäkseen ohjaajan takana, vaihtelee paon ja kontrollin välillä |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 2 Menee katsomaan, kun ohjaaja puhuu avustajan kanssa ja houkuttelee koiraa |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 4 Ottaa itse kontaktia avustajaan |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 1 Ei tartu esineeseen |
| 10 | Ampuminen | 3 Kiinnostuu laukauksista, yleisöstä tms, mutta palaa leikkiin/passiivisuuteen |

n. WUNDERBAUMS SEA OF RED FI17632/20

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | **Osasuoritus** | **Tulos** |
| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 4 Ottaa itse kontaktia tai vastaa siihen |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 4 Lähtee mukaan halukkaasti, kiinnostuu TO:sta |
| 1c | Kontakti, käsittely | 2 Väistää tai hakee tukea ohjaajasta |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 3 Leikkii - aktiivisuus lisääntyy/vähenee |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 2 Ei tartu, nuuskii esinettä |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 1 Ei tartu esineeseen |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 1 Ei aloita |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 1 Ei aloita |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 4 | Aktiviteettitaso | 3 Tarkkailevainen ja enimmäkseen rauhallinen, yksittäisiä toimintoja |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 2 Tarkkailee avustajaa, välillä taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 1 Ei saavu avustajan luo |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 1 Ei osoita kiinnostusta |
| 6a | Yllätys, pelko | 4 Pakenee enintään 5 metriä |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 3 Menee haalarin luo, kun ohjaaja seisoo sen edessä |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta haalariin |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 5 Pakenee enemmän kuin 5 metriä |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 4 Menee räminälaitteen luo kun ohjaaja on edennyt puoliväliin |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaisia liikkumisnopeuden vaihteluita vai väistämistä |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 2 Pysähtyy, haistelee tai katselee laitetta yhdellä ohituskerralla |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 3 Tarkkailee aaveita, pitkiä taukoja, kumpaakin puolet ajasta tai koko ajan toista |
| 8c | Aaveet, pelko | 5 Peruuttaa enemmän kuin taluttimen mitan tai lähtee paikalta/Pakenee |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 1 Menee katsomaan, kun ohjaaja on ottanut avustajalta hupun pois/Ei mene ajoissa |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 1 Torjuu kontaktia / Ei mene ajoissa |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 1 Ei leiki - ei osoita kiinnostusta |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 1 Ei tartu esineeseen |
| 10 | Ampuminen | 4 Keskeyttää leikin/passiiv., lukkiutuu yleisöä, laukauksia tms kohden, ei palaa leikkiin/passiivisuuteen |

n. XION'S GODDESS OF NIGHT ER21359/18

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
|  | **Osasuoritus** | **Tulos** |
| 1a | Kontakti, tervehtiminen | 4 Ottaa itse kontaktia tai vastaa siihen |
| 1b | Kontakti, yhteistyö | 4 Lähtee mukaan halukkaasti, kiinnostuu TO:sta |
| 1c | Kontakti, käsittely | 3 Hyväksyy käsittelyn |
| 2a | Leikki 1, leikkihalu | 3 Leikkii - aktiivisuus lisääntyy/vähenee |
| 2b | Leikki 1, tarttuminen | 3 Tarttuu esineeseen viiveellä tai etuhampailla |
| 2c | Leikki 1, puruote ja taisteluhalu | 1 Ei tartu esineeseen |
| 3a1 | Takaa-ajo 1 | 1 Ei aloita |
| 3a2 | Takaa-ajo 2 | 1 Ei aloita |
| 3b1 | Tarttuminen 1 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 3b2 | Tarttuminen 2 | 1 Ei kiinnostu saaliista/Ei juokse perään |
| 4 | Aktiviteettitaso | 2 Tarkkailevainen, rauhallinen, voi istua, seistä tai maata |
| 5a | Etäleikki, kiinnostus | 3 Kiinnostunut avustajasta, seuraa ilman taukoja |
| 5b | Etäleikki, uhka/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 5c | Etäleikki, uteliaisuus | 5 Saapuu avustajan luo suoraan ilman apua |
| 5d | Etäleikki, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 5e | Etäleikki, yhteistyö | 3 On kiinnostunut leikkivästä avustajasta |
| 6a | Yllätys, pelko | 2 Kyykistyy ja pysähtyy |
| 6b | Yllätys, puolustus/aggressio | 1 Ei osoita uhkauseleitä |
| 6c | Yllätys, uteliaisuus | 5 Menee haalarin luo ilman ohjaajan apua |
| 6d | Yllätys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaista liikkumisnopeuden vaihtelua tai väistämistä |
| 6e | Yllätys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta haalariin |
| 7a | Ääniherkkyys, pelko | 3 Väistää kääntämättä pois katsettaan |
| 7b | Ääniherkkyys, uteliaisuus | 2 Menee räminälaitteen luo kun ohjaaja puhuu kyykyssä ja houkuttelee koiraa |
| 7c | Ääniherkkyys, jäljellejäävä pelko | 1 Ei minkäänlaisia liikkumisnopeuden vaihteluita vai väistämistä |
| 7d | Ääniherkkyys, jäljellejäävä kiinnostus | 1 Ei osoita kiinnostusta räminälaitetta kohtaan |
| 8a | Aaveet, puolustus/aggressio | 2 Osoittaa yksittäisiä uhkauseleitä |
| 8b | Aaveet, tarkkaavaisuus | 5 Tarkkailee molempia aaveita koko osion ajan |
| 8c | Aaveet, pelko | 1 On ohjaajan edessä tai sivulla |
| 8d | Aaveet, uteliaisuus | 5 Menee katsomaan ilman apua |
| 8e | Aaveet, kontaktinotto aaveeseen | 4 Ottaa itse kontaktia avustajaan |
| 9a | Leikki 2, leikkihalu | 2 Ei leiki - osoittaa kiinnostusta |
| 9b | Leikki 2, tarttuminen | 1 Ei tartu esineeseen |
| 10 | Ampuminen | 4 Keskeyttää leikin/passiiv., lukkiutuu yleisöä, laukauksia tms kohden, ei palaa leikkiin/passiivisuuteen |

## **Paimennustulokset**

n. BLUESTIMES TWO LAMBORGHINI FI55289/20

**PAIM-T H Lohja 10.6.2021, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu:

u. LOVELY LION ALL I HAVE TO GIVE ER16142/19

**PAIM-T H Oulainen 7.8.2021, tuomari Anne Ojanen**

Kirjallinen arvostelu:

u. MERRY MUSIC A SKY FULL OF STARS ER50233/20

**PAIM-T ERI Lohja 10.6.2021, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu:

n. RAISON DU PIC D'ESPADE FI55288/20

**PAIM-T P Somero 29.6.2021, tuomari Anne Ojanen**

Kirjallinen arvostelu: Sosiaalisuus ihmisiä kohtaan: ok. Sosiaalisuus koiria kohtaan: ok. Ääniherkkyys ok. Suhde ohjaajaan: ok. Este ok, ohjaajan poissaolo ok, luoksetulo ok. Koira ei ollut tänään kiinnostunut lampaista. Kiltti koira. Ei läpäisty, puutteellinen.

n. ROMANCE-A-L-ITALIENNE DES ROMARINS DE MAYERLING FI19285/21

**PAIM-T ERI Kuopio 30.6.2021, tuomari Sinikka Kumpusalmi**

Kirjallinen arvostelu:

n. WESTGROVE FLYING HIGH ER21768/19

**PAIM-T P Somero 29.6.2021, tuomari Anne Ojanen**

Kirjallinen arvostelu: Sosiaalisuus ihmisiä kohtaan: ok. Sosiaalisuus koiria kohtaan: ok. Ääniherkkyys ok. Suhde ohjaajaan: ok. Este ok, ohjaajan poissaolo ok, luoksetulo ok. Aika ajoin koira kiinnostuu lampaista, se ei kuitenkaan tänään esitä paimennustaipumusta. Ei läpäisty, puutteellinen.

u. WESTGROVE MIDSUMMER DUST ER38772/20

**PAIM-T H Savonlinna 29.5.2021, tuomari Mari Morko**

Kirjallinen arvostelu: Sosiaalisuus ihmisiä kohtaan: ok. Sosiaalisuus koiria kohtaan: ok. Ääniherkkyys ok. Suhde ohjaajaan: ok. Este ok, ohjaajan poissaolo ok, luoksetulo ok. Alkuun hyvin kiihkeä, mutta reagoi paineeseen ja rauhoittuu. Läpäisty.

n. ZERO G'S JAM-MIN' NORTHERN LIGHTS ER15692/20

**PAIM-T H Lohja 15.5.2021, tuomari Eija Kansanaho-Palonen**

Kirjallinen arvostelu:

## **Pelastuskoirakoetulokset (Suomen Pelastuskoiraliiton)**

n. WUNDERBAUMS SEA OF RED FI17632/20

**Laji Taso Tulos Paikkakunta ja aika Testaaja**

Haku Peruskoe HYV=hyväksytty Pyhtää 7.10.2021 Hanna Hakulinen

Jälki Peruskoe HYV=hyväksytty Hamina 3.6.2021 Hanna Hakulinen

u. DALOROGÅRDEN INDIGO-INU SE52213/2017

**Laji Taso Tulos Paikkakunta ja aika Testaaja**

Raunio Soveltuvuus HYV=hyväksytty Turku 29.6.2021 Stina Törnblom

## **Rally-tokotulokset**

u. ANANA’S LONE BUT SO LOVED ER48892/18

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 98 HYV Jyväskylä 22.5.2021 Hillebrand Minna

ALO 97 HYV RTK1 Laukaa 6.6.2021 Lintenhofer Tytti

u. DALOROGARDENS HOWLIT ER12654/18

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 81 HYV Vantaa 19.6.2021 Timonen Riikka

ALO 93 HYV Vantaa 18.7.2021 Hämäläinen Tiia

ALO 100 HYV RTK1 Vantaa 20.8.2021 Pirttimaa Hannele

AVO 0 AVO- Lohja 25.9.2021 Hämäläinen Tiia

AVO 96 HYV Porvoo 9.10.2021 Sonninen-Korhonen Raili

AVO 0 AVO- Vantaa 31.10.2021 Petäjä Kirsi

AVO 90 HYV Vantaa 27.11.2021 Petäjä Kirsi

n. DALORO GARDENS QWITTRA ER30194/18

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

AVO (piirimestaruuskoe) 93 HYV Eurajoki 23.10.2021 Nummi Päivi

AVO 86 HYV RTK2 Ylöjärvi 20.11.2021 Harju Iiris

n. KILNHURST QUICKSILVER ER20981/20

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 82 HYV Jyväskylä 6.5.2021 Hillebrand Minna

ALO 0 ALO- Saarijärvi 9.5.2021 Lintenhofer Tytti

ALO 95 HYV Jyväskylä 22.5.2021 Hillebrand Minna

ALO ALO0 Jyväskylä 22.5.2021 Leskinen Taru

ALO 76 HYV RTK1 Laukaa 29.5.2021 Petäjä Kirsi

AVO 89 HYV Laukaa 29.5.2021 Leskinen Taru

AVO 92 HYV Laukaa 6.6.2021 Lintenhofer Tytti

AVO 87 HYV RTK2 Jämsä 17.7.2021 Pirttimaa Hannele

VOI VOI0 Jyväskylä 13.11.2021 Kivioja Fiia-Maria

VOI 89 HYV Jyväskylä 13.11.2021 Pirttimaa Hannele

VOI 72 HYV Jyväskylä 11.12.2021 Riski Maria

n. LOVELY LION CUTE DREAM ER45177/19

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO ALO0 Joensuu 9.10.2021 Petäjä Kirsi

## **Toko-tulokset**

u. CARA LIOM ANLON

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

ALO 140,50 ALO2 Hyvinkää 12.6.2021 Pirilä Kaarina

ALO 155,50 ALO2 Hollola 31.7.2021 Väänänen Mari

ALO 163,0 ALO1 Riihimäki 4.8.2021 Pirilä Kaarina

ALO 163,0 ALO1 Janakkala 16.8.2021 Väänänen Mari

ALO 123,0 ALO3 Helsinki 11.9.2021 Berghäll Susanna

ALO 85,50 ALO0 Hyvinkää 30.10.2021 Kallio Vesa

u. DALOROGARDENS HOWLIT ER12654/18

**Koe ja luokka Tulos Paikka ja aika Tuomari**

VOI 0,00 VOI- Helsinki 21.8.2021 Savander-Ranne Carina

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  |  |  |  |  |  |